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PROTOKÓŁ Nr IV/11 
z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 

z dnia 27 stycznia 2011 r. 
 
godzina rozpoczęcia - 14:00; 
godzina zakończenia – 17:14; 
 
Przewodniczący RM –Mariusz Majak – Zanim rozpoczniemy sesję chciałbym 
nawiązać do pewnego zdarzenia, które miało miejsce kilka dni temu, a myślę, Ŝe nie 
moŜemy przejść obojętnie wobec tego zdarzenia. W dniu 22 stycznia 2011 r. odeszła 
od nas koleŜanka Ewa Sikora – osoba, która jest bardzo zasłuŜona dla naszej Gminy 
Pyrzyce, jak równieŜ dla całej ziemi pyrzyckiej, jaka to była osoba myślę, Ŝe wszyscy 
Państwo wiecie, ja tutaj nie podejmę się mówienia o niej niczego. Myślę, Ŝe 
najbardziej wymowna będzie cisza. Poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie 
ciszą jej pamięci. 
 
 
Do punktu 1 porządku 
       Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący RM –Mariusz Majak – Otworzył obrady IV Sesji Rady 
Miejskiej w Pyrzycach.  

Przywitał wszystkich Radnych Rady Miejskiej, Pana Burmistrza Jerzego 
Marka Olecha, Pana Wiceburmistrza Cezarego Albrewczyńskiego, władze 
powiatowe z Wicestarostą Robertem Betyną na czele, Radnych Powiatu, dyrektorów 
jednostek organizacyjnych Gminy, Prezesów i dyrektorów spółek gminnych, 
dyrektorów szkół, kierowników wydziałów i pracowników Urzędu Miejskiego, 
Panie i Panów Sołtysów, lokalne i nie tylko media oraz wszystkich przybyłych gości 
na sesje Rady Miejskiej. 
 

 Stwierdził, Ŝe na stan 15 Radnych obecnych jest 13, nieobecny jest radny 
Marian Osękowski (musiał wyjechać w waŜnych sprawach osobistych) i radny 
Ryszard Grzesiak (jest na konferencji dyrektorów szpitali i nie mógł dzisiaj przybyć), 
więc jest wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 

� Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 
� Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu; 
� Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
� Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu; 
� Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 
 

Do punktu 2 porządku 
       Zgłaszanie zmian do porządku obrad sesji. 
 
Porządek obrad stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
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Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Proszę o wprowadzenie do porządku 
obrad dzisiejszej sesji projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków (Druk Nr 20/11). 
Krótkie uzasadnienie: Pan Prezes PPK w Pyrzycach zaproponował, aby do końca 
roku kalendarzowego obowiązywała taka sama taryfa, jaka obowiązywała 
dotychczas za wodę i ścieki. Zaproponował równieŜ, aby zrównać taryfę z rokiem 
kalendarzowym, a nie z rokiem taryfowym, który obowiązywał od kwietnia do 
kwietnia. UwaŜamy wspólnie, iŜ będzie to dobre rozwiązanie, które doprowadzi do 
tego, iŜ będziemy mogli w momencie przyjmowania budŜetu w roku następnym nie 
ogłaszać juŜ w innym terminie innej taryfy, takŜe Pan Prezes teŜ proponuje, Ŝeby ta 
taryfa obowiązywała w roku kalendarzowym. Tak jak zaznaczyłem, jest to dobre 
rozwiązanie i naleŜy się tylko cieszyć, iŜ w roku bieŜącym ta taryfa stawki za wodę 
i ścieki nie wzrośnie, a będą obowiązywały na tym samym poziomie. Myślę, Ŝe 
doczekamy takich czasów, kiedy Pan Prezes przedstawi nam obniŜkę cen, poniewaŜ 
przedsiębiorstwo idzie w bardzo dobrym kierunku, w tej chwili wypracowało juŜ 
drobny zysk, ale to moŜe jeszcze nie w tej chwili. Myślę, Ŝe takim posunięciem jest 
właśnie utrzymanie przynajmniej w tym roku tej taryfy na niezmienionym poziomie. 
 
Przewodniczący K. Rewizyjnej – Miłosz Łuszczyk – Poprosił o wprowadzenie do 
porządku posiedzenia 4-ch projektów uchwał, są to projekty, które wynikają z pracy 
Komisji Rewizyjnej: 

1) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Tomasza Kisiela 
dotyczącej wezwania do usunięcia naruszeń prawa (Druk Nr 22/11), 

2) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Jana i Małgorzaty 
Kwiatkowskich na nie przyjęcie ich jako interesantów przez Burmistrza 
Pyrzyc (Druk Nr 23/11), 

3) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi Państwa Henryka 
i Małgorzaty Michalskich na działalność Burmistrza Pyrzyc  (Druk Nr 24/11), 

4) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Stanisława 
Pawłowskiego (Druk Nr 25/11). 

Na poprzedniej sesji Wysoka Rada skierowała do Komisji Rewizyjnej te skargi do 
rozpatrzenia, zostały przez Komisję zbadane i projekty uchwał w sprawie tych skarg 
zostały przedstawione.   
 
Przewodniczący RM – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad dzisiejszej sesji projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia taryfy za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków (Druk Nr 20/11) 
jako punkt 18 porządku obrad. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały został wprowadzony jako punkt 18 porządku obrad. 
 
Przewodniczący RM – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad dzisiejszej sesji projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 
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Tomasza Kisiela dotyczącej wezwania do usunięcia naruszeń prawa (Druk Nr 22/11), 
jako punkt 19 porządku obrad. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały został wprowadzony jako punkt 19 porządku obrad. 
 
Przewodniczący RM – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad dzisiejszej sesji projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
Państwa Jana i Małgorzaty Kwiatkowskich na nie przyjęcie ich jako interesantów 
przez Burmistrza Pyrzyc (Druk Nr 23/11), jako punkt 20 porządku obrad. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały został wprowadzony jako punkt 20 porządku obrad. 
 
Przewodniczący RM – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad dzisiejszej sesji Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej 
skargi Państwa Henryka i Małgorzaty Michalskich na działalność Burmistrza Pyrzyc 
(Druk Nr 24/11), jako punkt 21 porządku obrad. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały został wprowadzony jako punkt 21 porządku obrad. 
 
Przewodniczący RM – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad dzisiejszej sesji Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 
Stanisława Pawłowskiego (Druk Nr 25/11), jako punkt 22 porządku obrad. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały został wprowadzony jako punkt 22 porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono więcej Ŝadnych zmian do porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący RM – Mariusz Majak – Poinformował, ze kolejny punkty się 
przesuną. 
 
Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Do punktu 3 porządku 
 Przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony 
do wglądu w Biurze Rady. 
 
Radni nie wnieśli uwag do protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej. 
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Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej. 
 

Wynik głosowania:  
Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  

Protokoły zostały przyjęte. 
 

Do punktu 4 porządku 
 Informacja z bieŜącej działalności Burmistrza Pyrzyc.  
 
Informacja Nr 1 z bieŜącej działalności Burmistrza Pyrzyc od dnia 10 grudnia 2010 r. 
do 15 stycznia 2011 r. stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Radny Jerzy Wroński – Panie Burmistrzu, w swojej informacji ujął Pan w swoich 
punktach, Ŝe brał Pan udział w spotkaniach. W punkcie 10 informuje Pan, Ŝe spotkał 
się Pan z Panem Mrozowskim, właścicielem firmy AMGO, który jest 
współwłaścicielem części naszego Ratusza. Prosiłbym, Ŝeby Pan nam rozszerzył, jaki 
był cel tego spotkania, moŜe Pan ma jakąś dla nas niespodziankę, moŜe odda nam 
ten Ratusz za darmo, bo mi jako Radnemu, jako mieszkańcowi jest bardzo przykro, 
Ŝe część Ratusza została sprzedana w ręce prywatne, poniewaŜ po wojnie w 1945 r. 
moja mama jako młoda dziewczyna odgruzowywała Pyrzyce, jak równieŜ i Ratusz, 
a dzisiaj mamy część Ratusza w rękach prywatnych, trochę to jest nie tak. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Prosiłbym o informację odnośnie 
spotkania, które odbyło się w sprawie drogi Nr 3, jest to dosyć waŜna dla nas 
sprawa, jakie są dalsze plany Burmistrza związane z tą drogą? Czytaliśmy artykuł 
w „Kurierze szczecińskim” o tym, Ŝe Urząd Marszałkowski moŜe przejąć tą drogę na 
określonych zasadach. Bardzo bym prosił o informację, jakie jest Pańskie 
stanowisko? 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Odpowiem na pytanie Pana Radego 
Jerzego Wrońskiego – w ubiegłym tygodniu spotkałem się z Panem Mrozowskim, 
który jest współwłaścicielem tego pięknego gmachu, jakim jest Ratusz Miejski 
w Pyrzycach. W poprzedniej kadencji, kiedy współwłaścicielem dołu Ratusza był 
Powiat, kiedy byłem jeszcze Radnym Powiatu, występowaliśmy z propozycją do 
uprzednich władz, aby część tego Ratusza odpłatnie przekazać do Gminy. 
Przypomnę, Ŝe była wola ze strony Powiatu bardzo korzystna dla władz Gminy, 
jednak władze nie chciały z tego skorzystać, proponowaliśmy wówczas 500.000 zł 
rozłoŜone na dwie lub trzy raty i chcieliśmy, aby ten Ratusz był w całości własnością 
Gminy, bo równieŜ nawet z historycznego punktu widzenia uwaŜamy, Ŝe 
właścicielem Ratusza powinna być jedna instytucja. Niestety, nie było dobrej woli 
wówczas i ten Ratusz nabył Pan Mrozowisk za duŜo większą kwotę. W tej chwili 
podjąłem pierwsze działania sondaŜowe działania, celem sprawdzenia, czy istnieje 
moŜliwość odkupienia od pana Mrozowskiego dołu Ratusza. Spotkaliśmy się 
w szerszym gronie, w obecności mecenasów dwóch stron i mamy pierwsze 
uzgodnienia, które mogą doprowadzić do tego, aby Gmina była jedynym 
właścicielem Ratusza. Rozmowy trwają, nie chciałbym jeszcze na tym etapie 
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ujawniać wszystkich szczegółów, ale jest duŜa przychylność Pana Mrozowskiego,  
aby Gmina (niestety) musiała odkupić, bo tak jak kolega Radny powiedział, 
w prezencie nie chce nam go oddać, ale za jakąś wynegocjowaną kwotę jest skłonny 
odsprzedać dół Ratusza, którego jest współwłaścicielem. Dalej będę takie kroki 
czynił, jeŜeli dojdzie do sfinalizowania, czy sprecyzowania pewnych uzgodnień, 
wówczas będą informował Szanowną Radę i najprawdopodobniej wystąpię 
z propozycją uchwały, aby dół Ratusza odkupić, ale będę na bieŜąco Szanowną Radę 
informował o wszystkich krokach, jeŜeli to juŜ będą szczegóły. 
 Sprawa dotycząca dawnej drogi krajowej Nr 3 – wiele zamieszania, wiele 
medialnego szumu wokół tej drogi występuje w ostatnim czasie, uczestniczymy 
i rozmawiamy w gronie wójtów, burmistrzów, których ten problem dotyczy. OtóŜ 
Szanowni Państwo na dzień dzisiejszy Pan Wojewoda wystosował do wszystkich 
burmistrzów i wójtów, czyli do Wójta Starego Czarnowa, Bielic, Burmistrza Pyrzyc, 
Burmistrza Lipian, Wójta Nowogródka oraz Burmistrza Myśliborza swoją decyzję, 
w której nakazuje nam przejęcie na stan mienia Gminy tej drogi, bo jeŜeli nie 
wykonamy tego nakazu wówczas Pan Wojewoda wystąpi do Premiera, aby 
wprowadził Zarząd Komisaryczny w tych wszystkich gminach. W związku 
z powyŜszym współpracujemy z kancelarią prawną, która prowadzi nam tą sprawę 
i uznaliśmy, Ŝe powinniśmy przynajmniej na jakiś czas przejąć tę drogę na mienie 
Gminy. Tylko nie wyobraŜam sobie, nie mam w tej chwili Ŝadnej koncepcji, jak 
Państwu Radnym przedłoŜyć projekt uchwały, który spowoduje, Ŝe ta droga stanie 
się drogą gminną i zostanie przyjęta na mienie gminy. Zapisy w księgach 
wieczystych w dalszym ciągu świadczą o tym, Ŝe właścicielem jest Skarb Państwa. 
Nie jest nadany numer tej drodze, nie znamy wartości tej drogi, nie wiemy, od 
jakiego momentu ona przebiega i na którym odcinku się kończy, takŜe jest tutaj wiele 
niedomówień. Są niezgodne ze sobą 3 Ustawy: mianowicie Ustawa o drogach 
publicznych, na którą powołuje się Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, 
Ŝe z mocy tej ustawy, czyli z mocy prawa powinniśmy automatycznie się stać 
właścicielami tej drogi, w momencie, kiedy zostanie oddany równoległy odcinek 
drogi ekspresowej, czyli ta S3, niezgodne to jest z Ustawą o finansach publicznych, 
poniewaŜ proszę mi powiedzieć, w jaki sposób mogę wydatkować gminne środki na 
nie swoje mienie? Ustawa o finansach publicznych jednoznacznie mówi o tym, Ŝe 
aby wydatkować środki gminne to musi to być na mieniu Gminy. Niezgodna jest 
jeszcze ustawa o samorządzie gminnym, takŜe jest to bubel prawny. W tej chwili 
zwróciliśmy się pismem do Ministra infrastruktury o wyznaczenie nam spotkania, 
abyśmy osobiście przedstawili ten problem Panu Ministrowi. Poprosiliśmy równieŜ 
niektórych Radnych Sejmiku Zachodniopomorskiego, o to, aby na sesji sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego w dniu 31 stycznia wystąpili z projektem 
uchwały, aby ta droga stała się drogą wojewódzką. Zobaczymy, czy ten projekt 
uchwały zostanie wprowadzony do porządku obrad tej sesji, bo jest to jedyne 
logiczne rozwiązanie w takim przypadku. Powiem jeszcze tylko, Ŝe ta droga (stara 
trójka) spełnia równieŜ rolę drogi wojskowej, czyli jest alternatywną drogą, jeŜeli 
chodzi o działania ewentualne jakieś wojskowe dla drogi S3. TakŜe tutaj teŜ 
wszystko przemawia za tym, Ŝe to państwo powinno tę drogę utrzymywać. 
Przedstawiłem tylko krótki zarys tego wszystkiego, bo niestety, tak jak 
powiedziałem na wstępie musimy tę drogę z nakazu Wojewody utrzymywać.  
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Informuję Państwa, Ŝe w związku z tym nakazem (nie chcę uŜyć mocnego słowa – 
szantaŜu) ze strony Wojewody, tę drogę będziemy uŜytkowali, tzn. będziemy ją 
odśnieŜali w kategoriach dróg gminnych, tzn. Ŝe jest to droga w piątej kategorii 
odśnieŜania i utrzymania. Mamy na to 72 godziny czasu, Ŝeby wyjechać ze sprzętem, 
który spowoduje ułatwienia poruszania się pojazdów na tej drodze. OdśnieŜymy 
jeden pas drogi z mijankami, nie będziemy uŜywali solanek, poniewaŜ takie są 
przepisy dotyczące utrzymania dróg gminnych. Proszę mi powiedzieć, czym w tym 
momencie będzie się róŜniła droga np. z Mielęcina do Pstrowic, od tej drogi? 
Niczym, poniewaŜ jest to ta sama droga gminna. Jest jeszcze moŜliwość wyłączenia 
z ruchu tej drogi na 48 godzin, bo na to nam zezwala prawo, postawimy znaki 
ograniczenia prędkości do 40km/h, postawimy znaki „Uwaga śliska jezdnia” 
i będzie to droga tak jak powiedziałem np. z śabowa do Ryszewka, czy inne drogi. 
Dlatego chciałbym Państwu pokazać jaki jest problem związany z tą drogą. Myślę, Ŝe 
Pan Minister po przyjęciu nas i wysłuchaniu podejmie kroki celem zmiany zapisów 
w ustawie, a one dopiero spowodują, Ŝe ta droga będzie drogą wojewódzką. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – MoŜe ze swej strony dodam, Ŝe wszystkie 
te niesnaski związane z przejęciem drogi Nr 3 wynikają z prostej przyczyny. 
Szanowni Państwo zarówno Gmina Pyrzyce jak i gminy ościenne nie są zbyt 
bogatymi gminami, natomiast otrzymaliśmy drogę Nr 3, ale nie otrzymaliśmy ani 
złotówki z budŜetu państwa, w ogóle nie zwiększyły się nasze dochody, stąd trudno 
dziwić się oporowi włodarzy gmin, Ŝe nie chcą przejąć tej drogi. Wydawać by się 
mogło z logiki, Ŝe ta droga powinna być drogą wojewódzką, poniewaŜ ona łączy 
siedziby miast wojewódzkich, łączy Szczecin – Gorzów. JeŜeli chodzi zaś o Pana 
Wojewodę to oczekiwalibyśmy wszyscy wsparcia od Pana Wojewody, bo czujemy 
się mieszkańcami Zachodniopomorskiego i oczekujemy teŜ opieki ze strony 
przedstawiciela Rządu. Dziękuję Panie Burmistrzu, Ŝe myśli Pan o przejęciu Ratusza, 
bo ja teŜ chciałem o to pytać, nawet myślałem o tym, Ŝeby złoŜyć wniosek formalny, 
w tej chwili rozumiem, Ŝe nie jest to potrzebne. 
 
Nie zgłoszono więcej Ŝadnych zapytań do informacji z prac Burmistrza. 
 
Do punktu 5 porządku 
 Interpelacje i zapytania radnych na piśmie. 
 
Radna Joanna Kołatkiewicz – Mam dwie interpelacje: 

1) Dotyczy Ośrodka Zdrowia w Brzesku oraz w Mielęcinie, poniewaŜ od 
stycznia oba te obiekty są zamknięte, a jest to duŜe utrudnienie dla pacjentów, 
zwłaszcza tych starszych korzystających z tych ośrodków. Mam pytanie, czy 
będą one udostępnione i kiedy? 

2) Dotyczy budynku, w którym mieściła się filia Biblioteki Publicznej w Brzesku, 
poniewaŜ budynek ten w tej chwili stoi i niszczeje, czy ma Pan jakieś plany 
dotyczące przeznaczenia tego obiektu? 

 
Przewodnicząca K. Rolnictwa i Ekologii – Małgorzata Piotrowska – Jako Sołtys 
taką informację juŜ uzyskałam, ale z racji ubiegłego roku, który był bardzo 
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nieprzyjemny dla moich kolegów i koleŜanek Sołtysów ze względu na pomówienia, 
jakich dostąpili ze strony swoich mieszkańców z Sołectw, chciałabym zapytać, kiedy 
(nie chodzi mi o odpowiedź, Ŝe wtedy, kiedy będą pieniądze w budŜecie) 
uruchomione zostaną środki z Funduszu Sołeckiego, poniewaŜ mieszkańcy (mówię 
w imieniu Sołtysów i Sołtysek) uwaŜają, Ŝe Sołtysi albo je sprzeniewierzyli, albo ich 
nie chcieli wykorzystać. Nie rozumieją tego, dlatego (mimo, Ŝe było spotkanie 
z Sołtysami i wiem, jakie Pan ma do tego stanowisko) jednak czuję się w  obowiązku 
powiedzieć o tym mieszkańcom i prosiłabym, aby taka informacja trafiła na tablice 
sołeckie, tak jak wszystkie inne. 
 
Radny Damian BłaŜejewski – Chciałbym najpierw podziękować, otrzymałem 
odpowiedzi na swoje interpelacje, jedną z ubiegłego miesiąca i druga, która mnie 
zaskoczyła chyba z połowy poprzedniej kadencji, zapoznam się z nią, bardzo 
dziękuję. 

1) Moje pytania częściowo dotyczą konkursu na zadania zlecone. Widzę, Ŝe Pan 
Burmistrz powołał taką komisję, chciałbym poznać jej skład i kiedy nastąpi 
rozstrzygnięcie tych konkursów? 

2) Chciałbym poznać równieŜ wysokość oszczędności, które osiągnęła nasza 
Gmina w związku z wcześniejszym wyłączaniem świateł, chodzi mi 
konkretnie o wyłączoną całą ul. 1-go Maja, ul. Bogusława, ulice ościenne 
w mieście Pyrzyce. Ma to miejsce juŜ dłuŜszy okres czasu (drugi, czy trzeci 
tydzień) w godzinach rannych ulice są ciemne. Chciałbym równieŜ 
nadmienić, Ŝe w Pyrzycach jest ciemno, a w dwóch miejscowościach 
(sprawdziłem to osobiście) 24 stycznia w Mielęcinie o godz. 8:00 rano światło 
się świeciło, w Nowielinie 26 stycznia o godz. 8:00 równieŜ świeciły się lampy 
pełnią, takŜe nie rozumiem oszczędności odnośnie miasta Pyrzyce. 

3) Przed chwilą usłyszeliśmy, Ŝe jesteśmy juŜ szczęśliwymi posiadaczami 
dawnej drogi Nr 3. Skoro jesteśmy właścicielami to bardzo bym prosił 
o posprzątanie parkingu obok wysypiska śmieci, bo mamy w tej chwili drugie 
wysypisko śmieci, brzydko to wygląda, jak się wjeŜdŜa do Pyrzyc od strony 
Szczecina leŜą hałdy śmieci. 

4) Chciałbym przypomnieć interpelację Pana Radnego Mariana Osękowskiego 
(z poprzedniej kadencji) odnośnie rozgrodzenia miasta, przywrócenia starych 
przejść dla pieszych, choćby przy sklepie Media Ekspert naprzeciw PKO, Ŝeby 
było przejście, bo jest to uciąŜliwe, Ŝe trzeba przejść prawie całą ulicę 
Bogusława, Ŝeby dostać się na drugą stronę. Myślę, Ŝe te nieestetyczne płotki 
znikną i miasto będzie nadal przyjazne ludziom, a nie będziemy stawiali 
Ŝadnych barier. 

 
Nie zgłoszono więcej zapytań i interpelacji. 
 
Do punktu 6 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy na 2011 
rok (Druk Nr 1/10, Nr 1A/11, Nr 1B/11)) 
 
Projekt uchwały w pierwszej wersji (Druk Nr 1/10) stanowi zał. Nr 9 do protokołu.  
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Projekt uchwały z autopoprawką (Druk Nr 1A/11) stanowi zał. Nr 10 do protokołu.  
Projekt uchwały z autopoprawką (Druk Nr 1B/11) stanowi zał. Nr 11 do protokołu.  
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, 
Drodzy goście, tak jak powiedział Pan Przewodniczący jest to chyba najwaŜniejszy 
dzisiaj punkt obrad dzisiejszej sesji. W ogóle zatwierdzenie budŜetu na dany rok 
kalendarzowy jest bardzo waŜnym wydarzeniem i wydarzeniem znaczącym 
w późniejszej działalności całej Gminy Pyrzyce. Tegoroczny budŜet przedstawiony 
Szanownej Radzie jest budŜetem bardzo trudnym. Chciałbym korzystając 
z moŜliwości powiedzieć, Ŝe jest to budŜet wręcz budŜet na przetrwanie. Będziemy 
mieli ogromne problemy, Ŝeby ten budŜet zrealizować, chodzi mi o te problemy, Ŝe 
jeŜeli nie zdamy sobie sprawy, nie podejmiemy wszelkich kroków, aby 
zdecydowanie jeszcze ograniczyć wydatki to będziemy mieli jeszcze trudno, 
szczególnie pod koniec roku. Poczynimy wszelkie starania, mamy ułoŜony juŜ plan 
naszych działań, aby mimo poczynionych oszczędności pozyskać jednak środki 
z zewnątrz, które będą mogły wspomóc działania zawarte w tym budŜecie, 
poniewaŜ przyjęliśmy taki kierunek działania, taką politykę aby oprzeć się 
szczególnie w pierwszym roku na środkach pozyskanych z zewnątrz, poniewaŜ 
zdajemy sobie sprawę, Ŝe w tej chwili na terenie Gminy Pyrzyce nie ma juŜ tak 
atrakcyjnego mienia, jakie było na początku, kiedy zaczęliśmy duŜo wcześniej 
działać jako samorządy gminne. W tej chwili duŜo mienia gminnego zostało 
sprzedane, a praktycznie pieniądze zostały spoŜytkowane na działalność bieŜącą. 
Nie poczyniono większych znaczących inwestycji, na których moŜna byłoby w tej 
chwili prowadzić działalność przynoszącą pewne dochody do Gminy. Nie chcemy 
do końca wyzbyć się całego mienia gminnego, poniewaŜ uwaŜamy, Ŝe nie tędy jest 
droga. Mienie nasze powinno być w rękach naszych mieszkańców, oni na tym 
mieniu powinni prowadzić swoją działalność, tutaj powinni rozwijać swoje 
przedsiębiorstwa i tutaj powinny wpływać podatki, a wiadomo, Ŝe im Gmina będzie 
miała więcej podatków, więcej dochodów to tym Gmina będzie bogatsza, taki jest 
nasz kierunek działania i tego będziemy się trzymali w tej kadencji.  
Praktycznie brakuje wszystkim, nie ma jednostek, nie ma instytucji, które byłyby 
zadowolone z wysokości przyznanych im dotacji, subwencji i przyznanych środków, 
dlatego w tym miejscu apelowałem juŜ o to, prosiłem kierowników, dyrektorów 
poszczególnych jednostek, aby naprawdę bardzo oszczędnie gospodarowali 
środkami otrzymanymi z Gminy. Aby poczynili wszelkie starania do tego, Ŝeby 
pozyskać teŜ oprócz Gminy jeszcze środki przez swoje instytucje, abyśmy w tym 
momencie, w tym bardzo trudnym roku oparli swoją działalność na duŜej 
aktywności, duŜej kreatywności, abyśmy byli świadomi tego, co nas czeka. Abyśmy 
byli naprawdę gospodarzami swoich instytucji i to nie tylko z takiego powiedzenia, 
ale autentycznie. Poprosiłem Radę o wprowadzenie dwóch poprawek do planu 
budŜetu, poniewaŜ poprzedni budŜet przygotowany był przez poprzedników 
i został on zmieniony pod koniec tamtej kadencji. UwaŜamy, Ŝe pewne zapisy 
szczególnie po stronie dochodów nie były rzetelne, nie były realne, dlatego chcę 
prosić szanowną Radę o przyjęcie tych autopoprawek, abyśmy mogli pracować na 
budŜecie bardzo trudnym, ale jednak w miarę realnym do wykonania. JeŜeli w ciągu 
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roku pojawią się dodatkowe dochody, to zwrócę się do Pana Przewodniczącego 
i Szanownej Rady o wprowadzenie tych dodatkowych dochodów do planu budŜetu 
na bieŜący rok. Tak jak zaznaczyłem będziemy naprawdę bardzo mocno pracowali 
nad tym, Ŝeby wprowadzić do budŜetu dodatkowe, nie ujęte jeszcze w tym planie 
środki. Proszę Państwa Sołtysów, Państwa wszystkich mieszkańców o duŜe 
zrozumienie, o zaufanie nam, a my naprawdę ze swojej strony, ze strony 
urzędników, czy pracowników Urzędu Miejskiego, ze strony nas, dołoŜymy bardzo 
wielu starań, aby pozyskiwać te środki, aby gospodarować nimi bardzo oszczędnie. 
Myślę, Ŝe w tym pierwszym roku naszej kadencji odpowiednia atmosfera, 
odpowiednie zrozumienie mogą przychylić się i przychylą się do tego, Ŝe 
współpraca z Szanowną Radą przyczyni się do tego, Ŝe ten budŜet mimo jego 
trudności zostanie zrealizowany i na koniec roku powiemy sobie, Ŝe to wspólnie 
osiągnęliśmy duŜy sukces.  
Poproszę Panią Skarbnik o szczegółowe przedstawienie, jeŜeli będą pytania, 
poszczególnych działów, bo Pani Skarbnik bardzo dobrze zna się na cyfrach, na 
kwotach i myślę, Ŝe ona uczyni top lepiej ode mnie. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Myślę Panie Burmistrzu, Ŝe Radni na 
komisjach bardzo szczegółowo zapoznali się z budŜetem. Poprosił, aby Pani 
Skarbnik poinformowała o treści uchwał z RIO. 
 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Odczytała Uchwałę Nr CLIII/552/2010 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 20 
grudnia 2010 r., która stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
– Odczytała Uchwałę Nr CLIII/553/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 20 grudnia 2010 r., która stanowi załącznik Nr 
13 do protokołu. 
Jeśli jestem jeszcze przy głosie to powiem, co do uchwały budŜetowej i zapisu, bo 
bardzo wyraźnie wyartykułowałam, Ŝe budŜet tego roku jest pierwszym budŜetem, 
gdzie ustawodawca wprowadził zrównowaŜenie budŜetu. Dochody bieŜące nie 
mogą być niŜsze niŜ wydatki bieŜące równieŜ z wyłączeniem obsługi długu i ta 
relacja jest zachowana stąd równieŜ myślę, Ŝe ograniczenie, czy to, o czym 
powiedział Pan Burmistrz, Ŝe budŜet tego roku jest najtrudniejszy na przestrzeni 
ostatnich lat, gdzie w ciągu czterech, czy pięciu lat staraliśmy się zgubić ten 
niedobór, a był on w granicach od 5.000.000 zł aŜ do zera do dnia dzisiejszego. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Warto pokreślić, Ŝe deficyt budŜetowy jest 
bardzo niski, jest tylko 20.000 zł. W poprzednich latach te deficyty bywały znacznie 
większe stąd ta sytuacja w jednostkach jest bardzo trudna i niestety wszyscy musimy 
zaciskać pasa, co wynika z pewnego takiego, a nie innego gospodarowania 
budŜetami w poprzednich latach. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Przedstawiony przez nas plan budŜetu na 
bieŜący rok prosiłbym przyjąć w takiej wersji, w jakiej został przedstawiony, 
poniewaŜ jakiekolwiek zmiany mogą spowodować załamanie w działalności 
poszczególnych jednostek. Jest to plan bardzo przemyślany, plan przeanalizowany 
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i naprawdę wprowadzenie jakichkolwiek zmian w tej chwili spowoduje, iŜ ten 
budŜet moŜe być bardzo mocno zachwiany, tzn. szczególnie działalność 
poszczególnych jednostek moŜe być zachwiana nawet z koniecznością ewentualnych 
bardzo duŜych zmian restrukturyzacyjnych w poszczególnych jednostkach. Proszę 
o przyjęcie budŜetu w takiej wersji, w jakiej został przedłoŜony. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 14 do protokołu – wniosek; 
2) K. Edukacji - stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii - stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Chciałbym odnieść się do wniosku Komisji 
BudŜetu. Proszę zauwaŜyć, Ŝe merytoryczną Komisją w stosunku do jednostki 
gminnej, jaką jest OSiR, jest Komisja Edukacji. Członkowie Komisji Edukacji 
przedstawili nam opinię pozytywną bez Ŝadnych wniosków, bez Ŝadnych uwag, 
dlatego przy ewentualnym głosowaniu tego wniosku prosiłbym o wzięcie pod 
uwagę, Ŝe to właśnie ta komisja, jak gdyby odpowiada, współpracuje, czy nadzoruje 
jednostki organizacyjne w dziedzinie oświaty, kultury, zdrowia i sportu. Zdjęcie 
z działalności OSiR-u 55.000 zł spowoduje, iŜ ta jednostka nie będzie miała płynności 
finansowej i nie będzie mogła realizować swoich zadań statutowych. Pragnę 
powiedzieć jeszcze, iŜ poprzednik, który konstruował ten budŜet zakładał 
funkcjonowanie OSiR-u tylko i wyłącznie do I półrocza, poniewaŜ w planie budŜetu 
przeznaczył tylko 290.000 zł. Moja propozycja polegała na tym, Ŝe uwaŜam, jako 
organ wykonawczy, Ŝe OSiR jest jednostką bardzo dobrze działającą na terenie 
Gminy Pyrzyce. To za czasów OSiR-u powstało wiele obiektów sportowych 
(szczególnie w miejscowościach wiejskich), jest bardzo dobrze eksploatowana 
i utrzymana hala sportowa, która tętni Ŝyciem i dlatego zdjęcie tej kwoty 
z działalności Ośrodka spowoduje, iŜ będziemy musieli w pewnym momencie 
znowu pochylić się nad działalnością Ośrodka i zastanowić się nad jego (nie wiem) 
likwidacją, zmianą, czy dołoŜeniem pewnych środków do działalności. Dlatego 
bardzo proszę abyście Państwo wzięli to pod uwagę i abyście przychylili się do 
mojego głosu, do mojej prośby jako organu wykonawczego i nie zdejmowali tej 
kwoty z działalności tej jednostki. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Panie Burmistrzu chciałbym tutaj 
stwierdzić, Ŝe nie słyszałem Ŝadnych głosów w kierunku likwidacji OSiR-u takŜe 
myślę, Ŝe takich zakusów nie ma. Jest to wniosek jedyny do budŜetu i nie jest on aŜ 
tak bardzo drastyczny, takŜe na pewno takich zakusów nie ma. 
 
Radny Damian BłaŜejewski – Wnioskodawcą tych cięć w OSiR-rze byłem ja i do 
tego się przyznaję. Przed chwilą Pan Burmistrz, gdy nam przedstawiał uchwałę 
budŜetową mówił „mamy budŜet trudny, prawie nie wykonalny, wszyscy musieli 
zacisnąć pasa” i dziwne w tym trudnym okresie dzisiejszym jest to, Ŝe jedynym 
zakładem, jedynym moŜe hołubionym przez Pana Burmistrza jest OSiR, który nie ma 
po dodaniu tych pieniędzy Ŝadnych cięć. Otrzymuje środki z roku ubiegłego, mało 
tego, drastyczną podwyŜkę płac w kwocie 170.000 zł na 12 zatrudnionych osób. 
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Prawdą jest to, Ŝe komisja merytoryczna – Komisja Edukacji nie widziała potrzeb cięć 
w takiej formie z OSiR-u, moŜe nie wiedziała, Ŝe mamy następny problem w postaci 
cieknącego dachu nad PDK, który teŜ jest jednostką kulturalną. Te pieniądze zabrane 
w kwocie 55.000 zł wcale nie są tak naznaczone, Ŝe mają iść na PDK kosztem OSiR-u, 
nie tj. tylko 10% ubiegłorocznego budŜetu, gdzie cięcia w innych jednostkach były na 
poziomie 15 i moŜe więcej procent. KaŜdy z dyrektorów szkół wie, Ŝe ma 
niedoszacowany budŜet, Ŝe równieŜ im zabraknie pieniędzy, to będzie następny 
problem Panie Burmistrzu naszej Gminy. Myślę, Ŝe jeŜeli zabierze te 55.000 zł to 
będzie równieŜ fair wobec wszystkich pracowników i wszystkich jednostek Gminy 
Pyrzyce, bo to nie jest sztuką, Ŝe zaciągają pasa wszyscy, a jednym się pobłaŜa, 
jednych się hołubi. Nie odbieram zasług OSiR-u, jestem dumny, Ŝe mamy taki 
Ośrodek, aczkolwiek tam teŜ są pewne sprawy nie do końca wyjaśnione, pewne 
niedomówienia choćby basen przy ul. Basenowej, strzelnica, którymi nadal 
administruje OSiR i tam nie widać gospodarskiej ręki. Uległo to dewastacji, ulega 
dalszej dewastacji jest to teren niebezpieczny, więc proszę bardzo o poparcie 
wniosku Komisji BudŜetu odnośnie zabrania 55.000 zł z funduszy przyznanych 
OSiR-owi. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Pan Radny BłaŜejewski powiedział 
w swojej wypowiedzi, Ŝe zrobiono podwyŜkę w kwocie 170.000 zł na płace. Nie jest 
to do końca prawdą, poniewaŜ powiedziałem w swoim pierwszym wystąpieniu, Ŝe 
Ośrodka zaplanowane przez poprzednika były tylko i wyłącznie na pierwsze 
półrocze, poniewaŜ prawdopodobnie był taki zamiar, Ŝeby Ośrodek zlikwidować, 
takŜe ja przewidywałem działalność Ośrodka na cały rok, dlatego musiałem dołoŜyć 
brakującą kwotę do wypłat pracowników tam zatrudnionych – to po pierwsze. 
Po drugie: nie mogłem dzisiaj wprowadzić do porządku obrad sesji punktu 
o przejęcie w administrowanie Orlika w Krzemlinie, poniewaŜ nie mamy jeszcze 
zatwierdzonego budŜet. Z taką propozycją uchwały zwrócę się do Szanownej Rady 
na kolejnej sesji, poniewaŜ uwaŜam, Ŝe wszystkie obiekty sportowe powinny być 
administrowane przez firmę, która do tego została powołana, a tą firmą jest OSiR, 
dlatego nie zabieranie, czy nie zmniejszanie planu finansowego Ośrodka na ten rok 
nie było spowodowane tym, Ŝe ja ten Ośrodek hołubię. Ja sobie zdaje doskonale 
sprawę, Ŝe w momencie, kiedy zostałem Burmistrzem Pyrzyc dla mnie wszystkie 
jednostki są równe, wszyscy mieszkańcy, wszystkie środowiska, ja muszę dbać w tej 
chwili nie tylko o Ośrodek, którego kiedyś byłem dyrektorem, ale teraz jestem jak 
gdyby dyrektorem wszystkich i jestem tego świadomy i zdaję sobie doskonale z tego 
sprawę. Dlatego nie zdejmowanie z planu budŜetu środków z Ośrodka było 
spowodowane tym, iŜ za chwilę wystąpię do Szanownej Rady o przejęcie Orlika 
w Krzemlinie, a to powoduje pewne nakłady na utrzymanie tego obiektu i dlatego 
tym się kierowałem. 
 
Radny Damian BłaŜejewski – Ja równieŜ jestem daleki od tego, Ŝeby likwidować 
OSiR. Powiem więcej, przez poprzednią kadencję takim płaszczem ochronnym był 
Klub Radnych, w którym ja równieŜ byłem członkiem chce przypomnieć, to my 
równieŜ wspomagaliśmy Pana pracę dodając środki w miarę potrzeby. Dzisiaj widzę 
taką potrzebę, a nie inną. UwaŜam, Ŝe jak będzie uchwała o przejęciu boiska Orlik 
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2012 w miejscowości Krzemlin w zasoby OSiR-u pochylimy się nad tym 
i zastanowimy się, gdzie znaleźć środki. Na dzień dzisiejszy, wiem Pan dobrze 
o tym, Ŝe ten budŜet tj. budŜet głodowy. Będą problemy (obym się mylił) w drugiej 
połowie roku, Ŝe będziemy szukać pieniędzy, będziemy się starać o te pieniądze, 
Ŝeby zamknąć rok i wypełnić swoje podstawowe zadanie. Nie mówię o Ŝadnych 
rozdmuchanych inwestycjach, nie mówię o Ŝadnych imprezach kulturalnych typu 
„Mazowsze” itp. Ja patrzę całkiem realnie, jeŜeli przegłosujemy te pieniądze dla 
OSiR-u to będziemy nie fair wobec wszystkich pracowników Urzędu Miasta 
i Gminy, wobec wszystkich wydziałów, które zaciskają pasa i mają budŜet ustalony 
na tym minimum. JuŜ niektóre w tej chwili wydziały zastanawiają się, co mają robić, 
co jest priorytetem. Nie moŜe tak być, Ŝe dokładamy i jest wyraźnie zapisane 170.000 
zł na podwyŜki płac i pochodne od nich. Jest tak zapisane i nie powinno tak być, Ŝe 
jeden wydział dowartościowujemy, drugiemu zabieramy. Zastanowimy się 
w momencie przejęcia Orlika, czy to jest „gra warta świeczki”, czy rzeczywiście OSiR 
powinien administrować tym boiskiem, bo ja mogę mieć trochę odmienne zdanie, co 
do boisk wiejskich. Trochę jeŜdŜę po terenie i widzę, w jakim stanie są one 
utrzymane, nie chcę w tej chwili tego wywlekać, mówię prosty przykład ul. 
Basenowa. Wie Pan, Panie Burmistrzu dobrze, kiedyś to było oczko Pyrzyc, a w tej 
chwili są to slumsy. Nie jest to drastyczne, nie sparaliŜuje to OSiR-u myślę, Ŝe na 
razie z tym tzw. budŜetem głodowym dadzą obie radę. Będzie próba przejęcia 
Orlika, ustosunkujemy się, pokaŜe Pan środki, przegłosujemy i myślę, Ŝe wystarczą. 
Wracam do tego, ze przez poprzednią kadencje broniliśmy OSiR-u nie po to, Ŝeby go 
w tej chwili likwidować, to nie są zakusy na OSiR. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Chciałbym jeszcze raz jednoznacznie 
podkreślić 170.000 zł nie są to pieniądze na podwyŜki. Pan Radny uŜył takiego 
sformułowania zupełnie błędnego, nie są, jeszcze raz autorytatywnie stwierdzam to, 
pieniacze na podwyŜki, są to pieniądze na płace, na drugie półrocze działalności 
OSiR-u, poniewaŜ nie były one zaplanowane w pierwotnej wersji budŜetu 
przygotowanego przez mojego poprzednika. 
 
Radny Mirosław Budynek – Panie Burmistrza powiada Pan na działalność, a nie na 
płace ta kwota 170.000 zł? To ja nie rozumiem, to działalność to jest jaka? Musi Pan 
dokładnie wytłumaczyć, bo cała działalność OSiR-u to nie tylko utrzymanie hali 
sportowej, ale przed wszystkim płace i pochodne płac i to trzeba powiedzieć tym 
wszystkim zebranym. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Myślę, Ŝe jeŜeli decydujemy się na jakieś 
cięcia, to raczej apelowałbym do Radnych, Ŝeby te cięcia we wnioskach określać 
tylko działami, natomiast nie wchodzić w szczegóły, wypłaty, czy nie wypłaty, czy 
teŜ działalność rzeczowa. JeŜeli dokonujemy juŜ jakichś przesunięć to wydaje mi się, 
Ŝe dobrze jest pozostawić decyzję o tym, jak będzie gospodarował danymi środkami 
w ramach konkretnej jednostki dyrektor, natomiast wskazując konkretnie ten 
rozdział ten paragraf, to chyba trochę za bardzo się posuwamy. Natomiast myślę, Ŝe 
wynagrodzenia w naszych jednostkach w tym w OSiR-ze nie są aŜ tak wielkie, 
Ŝebyśmy musieli o nich tutaj dyskutować. 
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Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie wniosek Komisji 
BudŜetu o zdjęcie kwoty 55.000 zł z działu 926 Kultura fizyczna, Rozdział 92605 
wynagrodzenia i składki od nich naliczone i przeznaczyć ją do Działu 758 RóŜne 
rozliczenia Rozdział 75818 Rezerwy ogólne i celowe, jako wkład na remont dachu 
Pyrzyckiego Domu Kultury. 
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 6; 
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Myślę Panie Burmistrzu, tak juŜ 
podsumowując ten wniosek i całą dyskusję, Ŝe rok budŜetowy, czy budŜet nie jest 
niczym stałym, powinien być stałym, ale z praktyki wiemy, Ŝe tak nie jest, Ŝe nigdy 
nie uda się tak przygotować budŜetu, Ŝeby nie dokonywać w trakcie roku zmian, jest 
to niemoŜliwe. JeŜeli zatem będą problemy w funkcjonowaniu OSiR-u myślę, Ŝe 
Radni pochylą się nad budŜetem i z pewnością, jeŜeli Pan Burmistrz będzie 
wnioskował o konkretne zmiany, będziemy rozmawiać merytorycznie. Myślę, Ŝe ten 
wniosek ma jeden dobry punkt, otóŜ remont dachu w PDK - 5 marca będziemy 
otwierać PDK, mamy informację o tym, ze są problemy z cieknącym dachem, sam 
Pan Burmistrz gospodarował obiektem nowo wybudowanym. Gdzie dach przeciekał 
i wie Pan, co to znaczy, nie jest to przyjemne. MoŜe optymistycznie podejdźmy do 
tego wniosku, Ŝe ma on jeden dobry punkt, Ŝe być moŜe uda się zrobić coś na dachu 
PDK, natomiast myślę, Ŝe Radni będą skłonni do tego, jeŜeli będą jakieś problemy 
w funkcjonowaniu OSiR-u te problemy rozwiązać z Panem Burmistrzem. 
  

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Pyrzyce na rok 2011 wraz z przyjętym 
wnioskiem i autopoprawką (Druk Nr 1/10, Nr 1A/11, 1B/11). 
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 12, przeciw - 0, wstrzymało się - 1; 
Uchwała Nr IV/13/11 stanowi zał. Nr 17 do protokołu.  
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Chciałbym bardzo serdecznie podziękować 
za przyjęcie budŜetu w takim układzie, w jakim został przedstawiony z tą jedną 
poprawką. Ze swojej strony, ze strony wszystkich pracowników Urzędu Miejskiego, 
wszystkich kierowników i pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Pyrzyce 
dołoŜymy wszelkich starań, aby ten budŜet został wykonany, a po stronie dochodów 
i jednocześnie wydatków, bo jak będzie jedna strona dochodowa to i musi być drga 
strona wydatkowa, poczynić wszelkie starania, aby jeszcze dołoŜyć kilka cyfr do tej 
strony dochodowej. Naprawdę gwarantujemy to naszą solidną, rzetelną pracą, która 
spowoduje, Ŝe ten budŜet zostanie wykonany, a jestem optymistom i moŜe lekko 
przekroczony. 
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Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – RównieŜ na to liczymy i równieŜ jesteśmy 
optymistami, liczymy na to, Ŝe jednak będzie coraz lepiej, a nie coraz gorzej. 
 
Do punktu 7 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Pyrzyce na lata 2011 – 2020 (Druk Nr 2/10,Nr 2A/11 ) 
 
Projekt uchwały w pierwszej wersji (Druk Nr 2/10) stanowi zał. Nr 18 do protokołu.  
Projekt uchwały z autopoprawką (Druk Nr 2A/11) stanowi zał. Nr 19 do protokołu.  
 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Zanim odczytam opinię do projektu uchwały 
o wieloletniej prognozie finansowej, powiem, Ŝe ona jest jakby naczyniem 
powiązanym z uchwałą budŜetową, którą przed chwilą podjęliśmy i nie moŜe być 
później podjęta jak uchwała budŜetowa, przy czym wieloletnia prognoza finansowa, 
jako dokument mówi o moŜliwościach finansowych jednostki w latach objętych 
kredytowaniem, czy teŜ wykupem obligacji.  
 Odczytała Uchwałę Nr CLIII/554/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 20 grudnia 2010 r., która stanowi załącznik Nr 
20 do protokołu. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 
2) K. Edukacji – stanowi załącznik Nr 22 do protokołu 
3) K. Rolnictwa i Ekologii - stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Pyrzyce na lata 2011 
– 2020 (Druk Nr 2/10, Nr 2A/11). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 13, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr IV/14/11 stanowi zał. Nr 24 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Ogłosił przerwę  

Przerwa od godz. 15:25 do godz. 15:45; 
Po przerwie: 

 
Do punktu 8 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi oznaczonej 
w operacie ewidencji gruntów nr 116 w obrębie geodezyjnym 
Nieborowo do kategorii dróg gminnych (Druk Nr 10/11) 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 25 do protokołu.  
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Opinie stałych Komisji Rady: 
1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 26 do protokołu. 
2) K. Rolnictwa i Ekologii –stanowi załącznik Nr 27 do protokołu. 

 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Poprosił o wprowadzenie do tematu Panią 
Kierownik Wydziału IRG – Izabelę Kozłowską Gidyńską. 
 
Kierownik Wydziału IRG – Izabela Kozłowska Gidyńska – Uchwała dotyczy drogi 
od drogi byłej krajowej Nr 3 do miejscowości Nieborowo, jest to droga, która biegnie 
od „trójki” do Nieborowa bliŜej Szczecina. W ubiegłym roku wykonaliśmy 
modernizację tej drogi, pozyskaliśmy na to zadanie środki z Regionalnego Programu 
Operacyjnego, droga jest skomunalizowana, natomiast brakuje w dokumentach 
takiego dokumentu, Ŝe droga ma kategorię gminną, nie jest tylko własnością Gminy, 
ale jest nadana kategoria gminna, jest to czysto formalna sprawa. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zaliczenia drogi oznaczonej w operacie ewidencji gruntów nr 116 
w obrębie geodezyjnym Nieborowo do kategorii dróg gminnych (Druk Nr 10/11) 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/15/11 stanowi zał. Nr 28 do protokołu.  
 
Do punktu 9 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby, rodzaju 
i przedmiotu działania stałych komisji rady (Druk Nr 13/11) 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 29 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poinformował, Ŝe wnioskodawcą jest 
Przewodniczący Rady i wynika ona z wniosku, który został przyjęty na sesji 
grudniowej, a wniosek dotyczył o rozszerzenie nazewnictwa Komisji Edukacji po to, 
aby nazwa bardziej kojarzyła się z tym, z czym Komisja się zajmuje, poniewaŜ sama 
nazwa Komisja Edukacji kojarzyła się tylko i wyłącznie z oświatą. Natomiast 
Komisja ta ma w swoim działaniu równieŜ bezpieczeństwo, porządek publiczny, 
a więc straŜe poŜarne, straŜ gminną, takŜe szeroko pojęty porządek publiczny.  
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 30 do protokołu. 
2) K. Edukacji –  stanowi załącznik Nr 31 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii –stanowi załącznik Nr 32 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
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Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustalenia liczby, rodzaju i przedmiotu działania stałych komisji rady 
(Druk Nr 13/11) 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/16/11 stanowi zał. Nr 33 do protokołu.  
 
Do punktu 10 porządku 
 Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych komisji rady (Druk Nr 11/11) 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 34 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poinformował, Ŝe projekt uchwały jest 
konsekwencją poprzedniej uchwały. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 35 do protokołu. 
2) K. Edukacji –  stanowi załącznik Nr 36 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii –stanowi załącznik Nr 37 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji rady 
(Druk Nr 11/11) 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/17/11 stanowi zał. Nr 38 do protokołu.  
 
Do punktu 11 porządku 
 Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie powołania 
przewodniczących stałych komisji rady (Druk Nr 12/11) 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 39 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poinformował, Ŝe ten projekt uchwały 
równieŜ wynika ze zmiany, która została przyjęta w punkcie 9. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 40 do protokołu. 
2) K. Edukacji –  stanowi załącznik Nr 41 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii –stanowi załącznik Nr 42 do protokołu. 
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Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie powołania przewodniczących stałych komisji rady 
(Druk Nr 12/11) 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/18/11 stanowi zał. Nr 43 do protokołu.  
 
Do punktu 12 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 
Miejskiej na 2011 rok (Druk Nr 14 /11) 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 44 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poinformował, Ŝe jest to projekt uchwały, 
którego wnioskodawcą jest Przewodniczący RM, wymóg uchwalenia planu pracy 
Rady Miejskiej wynika ze statutu Gminy Pyrzyce, spełnimy w związku z tym swój 
obowiązek. Obradujemy nad planem pracy na cały 2011 rok, szczegółowo plany 
pracy były omawiane na wszystkich komisjach. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 45 do protokołu. 
2) K. Edukacji –  stanowi załącznik Nr 46 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii –stanowi załącznik Nr 47 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 2011 rok (Druk Nr 14 /11) 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/19/11 stanowi zał. Nr 48 do protokołu.  
 
Do punktu 13 porządku 
 Projekt uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie organizacji 
i zakresu przeprowadzenia Gminnego Konkursu „Aktywna wieś” na 
terenie Gminy Pyrzyce (Druk Nr 17/11), 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 49 do protokołu.  
 
Sekretarz Gminy – Andrzej Ogrodowicz – W 2008 r. Rada Miejska podjęła uchwałę 
o organizacji i regulaminie przeprowadzania konkursu pn. „Aktywna wieś”. W 2008 
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r. konkurs został przeprowadzony i zostały ogłoszone wyniki. Na 2009 r. równieŜ 
Sołectwa zgłosiły swoje wnioski jednak konkurs został rozstrzygnięty, ale nie został 
ogłoszony z uwagi na to, Ŝe juŜ wtedy brakowało środków. Powtórzyła się sytuacja 
w 2010 r., gdzie w ogóle nie składano wniosków, poniewaŜ nie był rozstrzygnięty 
konkurs za 2009 r. Uznaliśmy, Ŝe ze względu na brak środków w budŜecie uchwała, 
która funkcjonuje od 2008 r. jest uchwałą martwą w związku z tym proponujemy 
(nie ma takiego terminu, Ŝe moŜna na jakiś czas zawiesić) teraz projekt uchwały 
o uchyleniu uchwały „Aktywna wieś”, a jeŜeli sytuacja finansowa pozwoli na to, 
moŜemy zawsze wrócić pod tą samą nazwą, czy pod inną, dlatego proszę o przyjęcie 
tego projektu uchwały. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Ten projekt uchwały był konsultowany 
z Sołtysami i dziękuję za duŜe wyrozumienie z Państwa strony, poniewaŜ 
wyraziliście Państwo z ubolewaniem, ale akceptację do podjęcia tego typu uchwały, 
takŜe serdecznie dziękuję i tak jak Sekretarz powiedział, jeŜeli tylko wypracujemy 
dodatkowe środki to poprosimy Szanowna Radę o ponowne przyjęcie projektu takiej 
uchwały. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. Rolnictwa i Ekologii – stanowi załącznik Nr 50 do protokołu. 
 
Przewodnicząca K. Rolnictwa i Ekologii – Małgorzata Piotrowska – Z głębokim 
ubolewanie, zwłaszcza, Ŝe w Komisji pracują dwie Sołtysi, Komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie. Mimo, Ŝe przy opinii pozytywnej nie trzeba 
argumentować swojej decyzji, niemniej jednak Pan Sekretarz wytłumaczył i taką teŜ 
opinię przedstawiono nam na Komisji. Organ wykonawczy w roku 2010 nie dopełnił 
formalności naboru, w związku z nie zamknięciem konkursu za 2009, więc 
negatywna opinia uchwały, która nie funkcjonuj, która jest martwa pozwoliła nam 
tylko wypracować tylko taką opinię. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
o uchyleniu uchwały w sprawie organizacji i zakresu przeprowadzenia Gminnego 
Konkursu „Aktywna wieś” na terenie Gminy Pyrzyce (Druk Nr 17/11), 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/20/11 stanowi zał. Nr 51 do protokołu.  
 
Do punktu 14 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany zasad udzielania stypendium 
Burmistrza Pyrzyc dla uczniów (Druk Nr 15A/11). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 52 do protokołu.  
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Kier. Wydz. EKSiZ – Janusz Kaźmierczak – Jest to uchwała tzw. czyszcząca, 
dostosowująca zapisy w obowiązującej uchwale do stanu nazewnictwa komisji, jakie 
aktualnie w tej chwili juŜ po przegłosowaniu w Radzie obowiązują, jak równieŜ 
modyfikuje zapis mówiący o wydziale, który uczestniczy w procesie przyznawania 
stypendiów w taki sposób, Ŝe jaka kolwiek zmiana w strukturze, czy nazewnictwie 
wydziału nie będzie wymagała zmiany w zapisie uchwały Rady. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 53 do protokołu. 
2) K. Edukacji –  stanowi załącznik Nr 54 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany zasad udzielania stypendium Burmistrza Pyrzyc dla uczniów 
(Druk Nr 15A/11). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/21/11 stanowi zał. Nr 55 do protokołu.  
 
Do punktu 15 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie odwołania pełnomocnictwa do 
reprezentowania Gminy Pyrzyce w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa 
Działania „Ziemi Pyrzyckiej”, wdraŜającego Program Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 w ramach osi LEADER oraz 
udzielenia pełnomocnictwa (Druk Nr 16/11), 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 56 do protokołu.  
 
Sekretarz Gminy – Andrzej Ogrodowicz – Jest to projekt uchwały z punktu 
widzenia formalny, otóŜ w 2009 r. Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa ówczesnemu Burmistrzowi Pyrzyc Panu Kazimierzowi 
Lipińskiemu. W związku z tym, Ŝe nastąpiła zmiana Burmistrza, a Burmistrz 
imiennie reprezentuje Gminę Pyrzyce w tym Stowarzyszeniu, w związku z tym 
wprowadzamy odwołanie tego pełnomocnictwa i udzielenie pełnomocnictwa 
obecnemu Burmistrzowi. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 57 do protokołu. 
2) K. Edukacji –  stanowi załącznik Nr 58 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii –stanowi załącznik Nr 59 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
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Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie odwołania pełnomocnictwa do reprezentowania Gminy Pyrzyce 
w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Ziemi Pyrzyckiej”, wdraŜającego 
Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 w ramach osi LEADER 
oraz udzielenia pełnomocnictwa (Druk Nr 16/11). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/22/11 stanowi zał. Nr 60 do protokołu.  
 
Do punktu 16 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie wyboru delegatów do 
reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu Gmin Polskich 
Euroregionu Pomerania (Druk Nr 18/11). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 61 do protokołu.  
 
Sekretarz Gminy – Andrzej Ogrodowicz – Jest to teŜ podobny projekt uchwały 
z punktu widzenia formalnego, otóŜ Gmina Pyrzyce jest członkiem Stowarzyszenia 
Gmin Polskich Euroregionu Pomerania, w poprzedniej kadencji delegatami 
z ramienia Gminy był Przewodniczący Rady i Burmistrz, w związku z tym, Ŝe 
zmienił się Przewodniczący i Burmistrz, dlatego proponujemy taki projekt uchwały. 
RozwaŜaliśmy tutaj zamiar ewentualnej rezygnacji z tego Stowarzyszenia, ale Pan 
Burmistrz podjął taką decyzję, Ŝe w tym roku przyjrzymy się, bo moŜna tam 
skorzystać ze środków Interregu 3 i 4A, w związku z tym proponujemy do składu 
delegatów Pana Przewodniczącego i Pana Burmistrza. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 62 do protokołu. 
2) K. Edukacji –  stanowi załącznik Nr 63 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii – stanowi załącznik Nr 64 do protokołu. 
 

Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyboru delegatów do reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu Gmin 
Polskich Euroregionu Pomerania (Druk Nr 18/11).  
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/23/11 stanowi zał. Nr 65 do protokołu.  
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Do punktu 17 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Pyrzyce do 
projektu pod nazwą „RAZEM ŁATWIEJ” (Druk Nr 19/11). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 66 do protokołu.  
 
Kier. Wydz. EKSiZ – Janusz Kaźmierczak – Projekt uchwały dotyczy upowaŜnienia 
do przystąpienia, do programu finansowanego przez Wojewódzki Urząd pracy 
w ramach programu „Kapitał Ludzki”. Z tego programu korzystały juŜ dwie nasze 
placówki oświatowe, trzecia, którą jest Szkoła Podstawowa w Okunicy złoŜyła taki 
wniosek dla sfinalizowania procedury jest wymagana taka uchwała. Jednocześnie 
chciałbym dodać, Ŝe dzisiaj Pan Dyrektor szkoły otrzyma informację, iŜ mogą być 
kłopoty, problemy z finalizowaniem procedury przystąpienia do tego projektu, 
niemniej jednak prosimy o podjecie tej uchwały, bo ona warunkuje jakiekolwiek 
dalsze działania. Chodzi o blisko 50.000 zł na projekt realizowany i adresowany do 
dzieci w obwodzie Szkoły Podstawowej w Okunicy, jeśli by się udało sfinalizować to 
na pewno będzie to z korzyścią dla tych dzieci. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 67 do protokołu. 
2) K. Edukacji –  stanowi załącznik Nr 68 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii – stanowi załącznik Nr 69 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Chciałbym pogratulować Panu 
Dyrektorowi tych środków, chodzi o 50.000 zł myślę, Ŝe jest to bardzo pozytywny 
akcent i trzymajmy tak dalej. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przystąpienia Gminy Pyrzyce do projektu pod nazwą „RAZEM 
ŁATWIEJ” (Druk Nr 19/11). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/24/11 stanowi zał. Nr 70 do protokołu.  
 
Do punktu 18 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków (Druk Nr 
20/11). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 71 do protokołu.  
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Kier. Wydz. GKŚiR – Jadwiga Dobiszewska – W dniu 19 stycznia PPK złoŜyło 
wniosek o przedłuŜenie taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków utrzymując stawki na dotychczasowym poziomie. Wniosek 
ten ma dość szerokie uzasadnienie złoŜone przez PPK, powodem takiego wniosku 
jest zapewnienie przez Przedsiębiorstwo zdolności spłacania kredytów, zdolności 
sprawnego zaopatrzenia w wodę i funkcjonowania odbioru ścieków. Wniosek jest 
popierany przez Pana Burmistrza w całej rozciągłości, poniewaŜ Spółka wykazuje 
poprawę w swojej działalności wprowadzając restrukturyzację tej firmy, dlatego 
popieramy ten wniosek i prosimy podjęcie tej uchwały. W projekcie uchwały wdarł 
się mały błąd, który nie ma znaczenia w meritum tej uchwały, mianowicie w §2 
Dyrektorowi Zarządu, oczywiście jest to Pan Prezes Zarządu, dlatego proszę 
o uchwalenie w takiej formie, Ŝeby był Prezes Zarządu - prawidłowa nazwa 
stanowiska. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. BudŜetu – stanowi załącznik Nr 72 do protokołu. 
2) K. Edukacji –  stanowi załącznik Nr 73 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii – stanowi załącznik Nr 74 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Cieszę się bardzo, Ŝe jest taki wniosek 
z PPK. Mam zaszczyt Radnym być dziewiąty rok i chyba pierwszy raz zdarza się, Ŝe 
przyjmujemy taryfy na wodę bez Ŝądnych kontrowersji, bez Ŝadnych kłótni, bez 
Ŝądnych problemów prawnych. Dotychczas były tu zawsze róŜnego rodzaju 
niesnaski i bardzo pozytywne jest to, Ŝe PPK utrzymuje taryfy na dotychczasowym 
poziomie. Oczywiście stawka VAT na samą wodę musi wzrosnąć, bo jest to 
niezaleŜne od nas, ale chciałbym zwrócić Państwa uwagę na to, Ŝe stawka VAT 
generuje równieŜ inne koszty, chociaŜby koszty energii, bo energia, którą zakupuje 
PPK na to, Ŝeby wyciągnąć tą wodę z ziemi i przepompować ja do naszych mieszkań 
równieŜ wzrasta ta stawka VAT i generuje koszty. Gdyby było brak dobrej woli ze 
strony Zarządu Spółki pewnie podwyŜka byłaby nieunikniona, takŜe Panie Prezesie 
bardzo dziękujemy za ten projekt uchwały i myślę, Ŝe jest to dobry prognostyk na 
przyszłość, dobry prognostyk na to, Ŝebyśmy starali się budować jak najlepszą 
opinię, jak najlepszy wizerunek PPK, bo chyba wszystkim nam na tym bardzo 
zaleŜy.  
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przedłuŜenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków (Druk Nr 20/11). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/25/11 stanowi zał. Nr 75 do protokołu.  
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Do punktu 19 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Tomasza 
Kisiela dotyczącej wezwania do usunięcia naruszeń prawa (Druk Nr 
22/11). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 76 do protokołu.  
 
Przewodniczący K. Rewizyjnej – Miłosz Łuszczyk – Przy okazji tej skargi chciałem 
wyjaśnić stan, który obowiązywał do tej pory w naszej Radzie Miejskiej, 
konsultowałem to z naszym Radcą Prawnym Urzędu i chodzi mi o to, Ŝe strona 
skarŜąca ma rację w jednym punkcie, chodzi o terminowość załatwienia sprawy 
administracyjnej. Ani kodeks postępowania administracyjnego, ani ustawa 
o samorządzie gminnym, ani statut naszej gminy nie precyzują tryb przekazywania 
skarg do Komisji rewizyjnej, do Rady Miejskiej. To, Ŝe skargi wpływały najpierw do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej, były przyjmowane przez Radnych na sesji 
w drodze głosowania i dopiero przekazywane do Komisji Rewizyjnej juŜ z Urzędu 
powodowało opóźnienie w załatwieniu sprawy ponad miesięczne. W związku 
z tym, Ŝe przepisy prawa tego nie zabraniają pozwoliłem sobie tą skargę Pana 
Tomasza Kisiela przeanalizować i przedstawić na Komisji Rewizyjnej zanim ona 
trafiła do Radnych na sesję.  
Pan Tomasz Kisiel skarŜył się juŜ w tej sprawie do Wysokiej Rady w ubiegłym roku, 
jest to Pan, który prowadzi działalność gospodarczą firmę Sella i przegrał przetarg 
na dzierŜawę stołówki zlokalizowanej w szkole podstawowej. Pan Tomasz Kisiel 
w swoim wezwaniu do usunięcia naruszenia prawa wzywa Radę Miejską 
w Pyrzycach do usunięcia naruszenia prawa właśnie w tej uchwale, która uznała 
jego skargę za bezzasadną oraz w tym swoim wezwaniu wskazuje i zarzuca Radzie, 
Ŝe Rada naruszyła terminy postępowania administracyjnego oraz prawo strony do 
wiedzy, do informacji o naruszeniu tych praw. Przejdę do pierwszej części Jego 
skargi. 
Wezwanie do usunięcia naruszenia prawa, podstawą prawna tego wezwania wg 
Pana Tomasza Kisiel jest art. 101 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym. UwaŜam za niecelowe czytanie tutaj całej skargi, poniewaŜ jest to gąszcz 
wskazanych powtórzonych przepisów w kolejnych punktach. 
Pan Tomasz Kisiel zarzuca Radzie, Ŝe przez to, Ŝe uznała Jego skargę za niezasadną, 
Ŝe zostały naruszone jego prawa jako oferenta przetargu itd. Komisja Rewizyjna 
przeanalizowała wstępnie cal a procedurę, jednakŜe skupiając się na meritum 
sprawy i czynności proceduralnych, bazując na orzecznictwu sądów 
administracyjnych, sądy administracyjne stoją na stanowisku, Ŝe tryb wezwania do 
usunięcia naruszenia prawa w tej uchwale Rady Miejskiej jest niedopuszczalny 
i w tym teŜ zakresie Komisja Rewizyjna proponuje podjąć uchwał, Ŝe usunięcie 
naruszenia prawa przez Radę Miejską w tej uchwale jest niedopuszczalne. 
Co do drugiej części skargi Pana Tomasza Kisiel uwaŜam, Ŝe Pan Kisiel tutaj ma 
rację, Ŝe jeŜeli skarga wpłynęła duŜo wcześniej i strona nie została poinformowana 
zgodnie z przepisami kpa, poinformowana w terminie o sposobie jej załatwienia i tak 
faktycznie się stało to jest tutaj niewątpliwie wina Rady, dlatego teŜ, tak jak mówiłem 
na początku pozwoliłem sobie tą skargę przyjąć do rozpatrzenia i propozycję złoŜyć 



 24

dzisiaj na sesję, tak aby termin ten zachować. Skarga wpłynęła 4 stycznia 2011 r., 
jeŜeli dzisiaj merytorycznie ją rozpatrzymy to dochowamy tego terminu. Proponuję 
taką treść naszej uchwały, Ŝe w „§1. 1. Uznać skargę za niedopuszczalną w części 
wezwania do usunięcia naruszeń prawa. 2. Uznać skargę za zasadną w zakresie 
prawa strony do terminowego informowania o sposobie załatwienia skargi.” 
Odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, które jest integralną częścią uchwały. 
Oczywiście to nie rodzi Ŝadnych skutków prawnych dla nas, jeŜeli chodzi 
o niedotrzymanie terminu, ale powoduje, Ŝe w przyszłości ten tryb postępowania 
musi podlegać naszej szczególnej uwadze. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Zgadzam się z treścią uzasadnienia 
i z treścią uchwały i zgadzam się z tym, Ŝe skarŜący nie został powiadomiony 
w terminie, a wynikało to z faktu, Ŝe w 2010 r. mieliśmy wybory i skarga została 
rozpatrzona i skargi nie miał kto przesłać, poniewaŜ nie było juŜ Przewodniczącego 
Rady, oczywiście nie jest to Ŝądne usprawiedliwienie, poniewaŜ mamy ciągłość 
władzy, ale tak to się stało. 
 

Wyszedł Radny Damian BłaŜejewski – godz. 16:18; 
Stan Radnych na sali – 12; 

 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Tomasza Kisiela dotyczącej wezwania do 
usunięcia naruszeń prawa (Druk Nr 22/11). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 12; za -12, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/26/11 stanowi zał. Nr 77 do protokołu.  
 
Do punktu 20 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Jana 
i Małgorzaty Kwiatkowskich na nie przyjęcie ich jako interesantów 
przez Burmistrza Pyrzyc (Druk Nr 23/11). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 78 do protokołu.  
 
Przewodniczący K. Rewizyjnej – Miłosz Łuszczyk – Skarga dotyczy działalności 
poprzedniego Burmistrza, a nie obecnego, jest to skarga mieszkańców Obojna, którzy 
w swojej skardze napisali, Ŝe w dniu, kiedy przyszli wyjaśnić sprawę załatwienia 
interwencji przez StraŜ Międzygminną nie zostali przyjęcie przez Pana Burmistrza, 
który tłumaczył się tym, Ŝe jest zajęty jakąś sesją oraz to, Ŝe brak informacji strony do 
sposobu załatwienia interwencji przez StraŜ Międzygminną. Analizując całość tej 
skargi i łącznie (jeszcze chcę dodać, Ŝe na końcu jest zawarte pytanie skarŜących o to, 
kto merytorycznie sprawuje nadzór nad działalnością StraŜy Międzygminnej 
w Pyrzycach), Radni – członkowie Komisji Rewizyjnej przeanalizowali tą sprawę. Na 
posiedzeniu był Pan Burmistrz, jego pracownicy, był przedstawiciel StraŜy 
Międzygminnej, który szczegółowo złoŜył nam wyjaśnienia o tej interwencji 
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i wniosek jest, Ŝe ta skarga równieŜ jest bezzasadna w ocenie Komisji, gdyŜ 
Burmistrz Pyrzyc mimo tego, Ŝe jest organem powołanym dla mieszkańców, nie ma 
takiego obowiązku, Ŝeby z ulicy kaŜdego przyjmować, kiedy tylko ten petent chce. 
Są wyznaczone terminy przez Burmistrz, jeŜeli Burmistrz w tym czasie jest zajęty 
innymi sprawami, jest to zrozumiałe, Ŝe jego działanie musi być zaplanowane, jest 
planowane z wyprzedzeniem i w tym zakresie uwaŜam, Ŝe nie ma mowy o skardze 
administracyjnej, o której mówi ustawa, Ŝe organ wykonał tą czynność 
z naruszeniem interesu strony, bądź niedbale. Co do samej istoty tej interwencji to 
wyjaśnienia, które uzyskaliśmy są takie, Ŝe strony zostały ustnie poinformowane, 
zarówno strona skarŜąca jak i druga strona o tym jak StraŜ tą interwencję załatwiła 
i tu teŜ nie moŜna doszukać się jakichś zaniedbań.  
Co do pytania skarŜących, kto sprawuje nadzór, naleŜy udzielić takiej informacji 
skarŜącym, Ŝe nadzór w zakresie merytorycznym nad działalnością StraŜy 
Międzygminnej w Pyrzycach z mocy prawa sprawuje Burmistrz Pyrzyc zgodnie 
z art. 9 ust. 1 Ustawy z dnia 29.08.1997 r. o straŜach gminnych. Taki jest teŜ wniosek 
Komisji Rewizyjnej, Ŝeby skargę uznać w tych dwóch aspektach za bezzasadną 
i udzielić informacji stronie skarŜącej o tym, Ŝe ten nadzór jest sprawowany przez 
Burmistrza Pyrzyc. 

Wszedł Radny Damian BłaŜejewski – godz. 16:20; 
Stan Radnych na sali – 13; 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Jana i Małgorzaty Kwiatkowskich na nie 
przyjęcie ich jako interesantów przez Burmistrza Pyrzyc (Druk Nr 23/11). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/27/11 stanowi zał. Nr 79 do protokołu.  
 
Do punktu 21 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi 
Państwa Henryka i Małgorzaty Michalskich na działalność Burmistrza 
Pyrzyc (Druk Nr 24/11). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 80 do protokołu.  

 
Przewodniczący K. Rewizyjnej – Miłosz Łuszczyk – Tą sprawę zreferuję bardzo 
krótko mimo tego, Ŝe sprawa Państwa Michalskich jest bardzo trudna, jest 
załatwiana przez naszą Gminę od wielu lat, sprawa „tłucze” się po sądach i urzędach 
i co do meritum stanu faktycznego nie będę się odnosił, poniewaŜ skarga tych 
Państwa dotyczyła juŜ podjętej uchwały w sprawie skargi. Czyli trzymając się 
proceduralnej strony naszej działalności jako Rady wnoszę o podtrzymanie 
stanowiska poprzedniej Rady Miejskiej w Pyrzycach w tym zakresie i pozostawić tą 
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skargę bez rozpoznania, jako juŜ załatwioną merytorycznie powołując się na art. 239 
§1 kpa. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi Państwa Henryka i Małgorzaty Michalskich 
na działalność Burmistrza Pyrzyc (Druk Nr 24/11). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/28/11 stanowi zał. Nr 81 do protokołu.  
 
Do punktu 22 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Stanisława 
Pawłowskiego (Druk Nr 25/11). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 82 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Skarga dotyczy braku kina w Pyrzycach. 
Dodam od siebie, Ŝe skarga w niedługim czasie sanie się bezprzedmiotowa, 
gdybyśmy zwlekali moŜe nie trzeba byłoby tego projektu poddawać dzisiaj pod 
głosowanie. 
 
Przewodniczący K. Rewizyjnej – Miłosz Łuszczyk – Tak jak mówiłem przy 
pierwszej propozycji uchwały, strona skarŜy się na nie naleŜytą działalność, bądź 
zaniedbania organu, dotyczyło tu w domyśle, jeszcze poprzedniego Burmistrza. 
Komisja Rewizyjna stoi na stanowisku, Ŝe skarga ta jest bezzasadna, poniewaŜ 
w trakcie, kiedy została ona złoŜona, organ Gminy prowadził zadania inwestycyjne 
w związku z oddaniem do uŜytku kina w miarę posiadanych środków i zgodnie 
z planem rozwoju Gminy uchwałami Rady Miejskiej w tym zakresie. W związku 
z tym, z uwagi, Ŝe nie moŜna zarzucić organowi Gminy nienaleŜytego wykonywania 
obowiązków Komisja Rewizyjna wnosi o uznanie tej skargi za bezzasadną. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Stanisława Pawłowskiego (Druk Nr 25/11). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr IV/29/11 stanowi zał. Nr 83 do protokołu.  
 
Do punktu 23 porządku 
 Odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone zapytania. 
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Wiceprzewodniczący RM – Wiesław Kruszewski - Odczytał interpelacje Radnego 
Damiana BłaŜejewskiego: 

1) Konkurs na zadania zlecone – proszę o podanie składu osobowego Komisji i Kiedy 
zostaną ogłoszone? 

2) Proszę o podanie wysokości oszczędności uzyskanej przez Gminę w wyniku wyłączeń 
oświetlenia na terenie Pyrzyc? 

3) Jesteśmy właścicielami dawnej drogi krajowej Nr 3 – proszę o posprzątanie wysypiska 
śmieci na parkingu obok wysypiska śmieci. 

4) Rozgrodzenie miasta – chciałbym przypomnieć interpelację Pana Radnego Mariana 
Osękowskiego jeszcze z poprzedniej kadencji – o likwidacji ogrodzeń wzdłuŜ całej ulicy 
1-go Maja i Bogusława. 

 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Zacznę swoją odpowiedź od ostatniego 
pytania; 
Ad 4. Rozgrodzenie ulicy Bogusława – w momencie, kiedy praktycznie z nakazu 
Wojewody, poniewaŜ ja w dalszym ciągu uwaŜam, Ŝe jeszcze nie jesteśmy prawnymi 
właścicielami tej drogi, musieliśmy przejąć tę drogę, przynajmniej na razie 
w administrowanie nie na stan mienia Gminy, bo takiej uchwały Szanowna Rada 
jeszcze nie podjęła. Przyjrzymy się temu problemowi, poniewaŜ jest to problem 
dosyć złoŜony, tam jeszcze inne rzeczy będą występowały, o które upominali się 
mieszkańcy naszego miasta, naszej Gminy, mianowicie o przejścia dla pieszych 
o zdemontowanie pylonów w centrum miasta i na obrzeŜach miasta, te pylony chyba 
juŜ zostały usunięte. Od jutra zaczniemy pracę nad sprawami formalnymi, aby 
udogodnić naszym mieszkańcom przechodzenie przez ulicę Bogusława. 
Ad.3. Śmietnik koło wysypiska śmieci – jutro nasi pracownicy i pracownicy naszego 
PPK spowodują, Ŝe te śmieci zostaną usunięte. 
Ad.2. Ile oszczędności uzyskamy z takiego gospodarowania oświetleniem na terenie 
Gminy – nasze wyliczenia sprowadzają się w granicach 30 – 40%. Chciałbym jednak 
jeszcze dodać, Ŝe to, iŜ te światła jeszcze świecą się w róŜnych godzinach na terenie 
naszej Gminy, jest spowodowane tym, iŜ firma ENEA sukcesywnie, etapami pracuje 
nad przestawieniem zegarów czasowego włączania się światła i dlatego jest to 
jeszcze nie uregulowane, a nasze działania zmierzały właśnie do tego, Ŝeby nie było 
takich sytuacji, jakie mają jeszcze miejsce w tej chwili, Ŝe o godz. 8:00 rano, kiedy jest 
juŜ widno światła się jeszcze palą, a wg nas i chyba wszystkich Państwa nie powinny 
się palić. Jesteśmy na razie Gminą biedną, nie jesteśmy bogatą, dlatego m.in. 
oszczędzamy równieŜ na świetle.  
Ad.1. Komisja konkursowa do opiniowania ofert w otwartych konkursach oraz 
ustalenia regulaminu swojej pracy – Komisja moim zarządzeniem z dnia 13 stycznia 
2011 r. została powołana w następującym składzie: 
- z ramienia Rady Miejskiej desygnowany został Radny Dariusz Jagiełło, który jest 
równieŜ Przewodniczącym Komisji Edukacji; 
- Pani Radna Joanna Dąbrowska; 
- przedstawicielami Burmistrza jest Pani ElŜbieta Drapała – pracownik Urzędu; 
- i niestety będę musiał jeszcze zmienić to zarządzenie, poniewaŜ członkiem była 
jeszcze Ś.p. Pani Ewa Sikora; 
- z ramienia podmiotów prowadzących działalność poŜytku publicznego jest Pani 
Radna Joanna Kołatkiewicz, Pan Robert Toboła, Pani Marzena Podzińska i Pan 
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Sławomir Olech – członek Pyrzyckiego Stowarzyszenia Klubu Abstynenta 
(absolutnie nic mnie nie łączy, jest to tylko zbieŜność nazwisk). 
 
Wiceprzewodniczący RM – Wiesław Kruszewski - Odczytał interpelacje Radnej 
Joanny Kołatkiewicz: 

1) Interpelacja dotycząca Ośrodka Zdrowia w Brzesku oraz w Mielęcinie. Od stycznia 
tego roku oba te obiekty są zamknięte, jest to duŜe utrudnienie zwłaszcza dla starszych 
osób. W związku z tym – mam pytanie – czy będą udostępnione pacjentom, kiedy to 
nastąpi? 

2) Interpelacja dotycząca budynku, w którym mieściła się Filia Biblioteki Publicznej 
w Brzesku. Budynek ten w chwili obecnej stoi bezuŜyteczny i niszczeje. Jakie są Pana 
plany dotyczące przeznaczenia tego budynku? 

 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Tradycyjnie od końca: 
Ad. 2. Plany odnośnie budynku po byłej bibliotece – ja byłem tam jeszcze dzisiaj, 
oglądałem ten budynek, oglądałem wiele innych miejsc w Brzesku m.in. stary młyn, 
poniewaŜ w naszej Gminie jest ogromny problem z mieszkaniami socjalnymi i ciągle 
poszukuję miejsc, aby moŜna uruchomić mieszkania socjalne. Właśnie w tym celu 
pojechaliśmy dzisiaj z pracownikami do Brzeska i oglądaliśmy ten budynek. Szkoda 
się stało, Ŝe ten budynek marnieje, co najmniej od 2-ch lat, Pan Radny mówi, Ŝe 
jeszcze więcej. Dalej będę powtarzał, Ŝe widać, Ŝe jesteśmy Gminą bogatą 
i marnujemy pewne nasze dobra, ale to tak na marginesie. UwaŜam, Ŝe nie stać nas 
jest na to, Ŝeby w takim stanie pozostawiać budynki, bo wiadomo, Ŝe tam, gdzie nie 
ma gospodarza tam wszystko marnieje. Moim zamiarem, po obejrzeniu tego 
budynku i po rozmowie z Panią Sołtys i z innymi mieszkańcami Brzeska, które teŜ 
przeprowadziłem dzisiaj, uznaliśmy, Ŝe będzie to bardzo dobre miejsce na 
zaadoptowanie tego budynku na 2 lub 3 mieszkania socjalne i to jak najszybciej. 
Nawet od jutra, najpóźniej od poniedziałku poczynimy starania z pracownikami 
Urzędu, aby dokonać wszelkich zmian, Ŝeby moŜna tam bardzo szybko zmienić 
przeznaczenie tego budynku i spowodować, Ŝeby rodziny najbardziej potrzebujące 
mieszkań socjalnych z terenu naszej Gminy mogły je zasiedlić, a takich rodzin jest 
bardzo duŜo i te potrzeby w kwestii mieszkań socjalnych są ogromne. 
Ad. 1. Pytanie dotyczące Ośrodków Zdrowia w Brzesku i w Mielęcinie. Z dniem 31 
grudnia 2010 r. Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Eskulap wypowiedział 
Gminie umowę na świadczenie usług zdrowotnych w tych dwóch ośrodkach. 
Odbyłem juŜ jedno spotkanie z Panią Prezes Grabińską, byłem osobiście w obydwu 
ośrodkach, oglądałem te ośrodki, znam przyczyny wypowiedzenia tej umowy 
i w poniedziałek spotykam się ponownie z Panią Prezes w tym temacie. JeŜeli chodzi 
o problem Ośrodka w Brzesku myślę, Ŝe uda nam się na następnej rozmowie 
poniedziałkowej rozwiązać go i ten Ośrodek będzie funkcjonował, będzie świadczył 
usługi dla mieszkańców nie tylko Brzeska, ale i Letnina, poniewaŜ wg naszej oceny 
znajduje się on w bardzo dobrym stanie, ale inne uwarunkowania spowodowały, Ŝe 
Pani Prezes wypowiedziała umowę. Jest wszystko na dobrej drodze, Ŝeby ten 
Ośrodek funkcjonował. 
Natomiast, co do Ośrodka w Mielęcinie, równieŜ byłem z Sołtysem oglądałem i nie 
tylko, jeszcze z kilkoma innymi mieszkańcami, tam trochę stan techniczny tego 
ośrodka jest gorszy, ale teŜ wiemy, Ŝe trzeba zrobić drobne nakłady i będę Panią 
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Prezes równieŜ nakłaniał do tego, aby przynajmniej do końca tego roku jeszcze 
świadczyła usługi w tym ośrodku. Natomiast juŜ teŜ poczyniliśmy starania, aby 
pozyskać środki na remont tego ośrodka, poniewaŜ wymaga on większych 
nakładów. 
 
Wiceprzewodniczący RM – Wiesław Kruszewski - Odczytał interpelacje Radnej 
Małgorzaty Piotrowskiej:  

1) Proszę podać dokładną datę (przynajmniej miesiąc), kiedy zostaną uruchomione środki 
finansowe z Funduszu Sołeckiego ustawowego? Nie chodzi o odpowiedź, „gdy 
w budŜecie będą środki finansowe”. Proszę o podanie tej informacji równieŜ na sołeckie 
tablice ogłoszeń. 

 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Środki z Funduszu Sołeckiego będą mogły 
być uruchomione, kiedy Rady Sołeckie i Zebrania Wiejskie na swoich posiedzeniach 
podejmą uchwałę odnośnie przeznaczenia tych środków.  
 
Przewodnicząca K. Rolnictwa i Ekologii – Małgorzata Piotrowska – Są juŜ na ten 
rok. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – To w takim razie prosimy o złoŜenie tych 
uchwał Rad Sołeckich do Urzędu.  
 
Głosy z sali – Są juŜ uchwały i złoŜone wnioski. 
 

Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Czyli z Państwa strony czynności zostały 
wykonane, czyli mi pozostaje tylko udzielić odpowiedzi kiedy. Na dzień dzisiejszy 
nie wiem kiedy. Ja wiem, Ŝe Pani Radna powiedziała, Ŝe nie satysfakcjonuje ją 
odpowiedź, jak będą środki w budŜecie, więc ja odpowiem inaczej - nie wiem. 
 
Przewodnicząca K. Rolnictwa i Ekologii – Małgorzata Piotrowska – Z racji tego, Ŝe 
spotkaliśmy się jako Sołtysi i tu nie jest Ŝadna złośliwość, chciałam, Ŝeby taka 
informacja trafiła do publicznej wiadomości, poniewaŜ mieszkańcy tego nie wiedzą 
i niejednokrotnie nie wierzą Sołtysom, analizując realizację tych pieniędzy potrafią 
powiedzieć, Ŝe przejadamy, przepijamy, tańczymy, albo nie chcemy inwestować, 
więc taka informacja, która pójdzie w Internecie, a juŜ mieszkańcy oglądają, więc 
takie są relacje. Niestety są tacy, którzy roznoszą nieprawidłowe informacje i to 
równieŜ będzie biło w Pana Burmistrza, bo jeŜeli My jako jednostka pomocnicza 
Gminy marnujemy pieniądze z Funduszu Sołeckiego, więc Pan jakby pozwalając 
nam na takie ruchy (oczywiście w tych plotkach, które się roznoszą). Odnośnie 
środków to Fundusz został zatwierdzony przez Radę Miejską w zeszłym roku 
i w zeszłym roku takie plany zostały złoŜone do Urzędu, takŜe w tym roku Wysoka 
Rada będzie miała szansę podjąć decyzję odnośnie wydzielenia środków na rok 2012. 
 
Do punktu 24 porządku 
 Wolne wnioski. 
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Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poinformował o piśmie, które wpłynęło 
od mieszkańców ul. Podgrodzie, jest to prośba o rozpatrzenie i podjęcie działań 
w sprawie likwidacji ślepego odcinka drogi o szerokości 4 m pozbawionego placu 
manewrowego do zawracania. Pismo stanowi załącznik Nr 84 do protokołu 
i znajduje się w Biurze Rady. Proszę o odpowiedź w tej sprawie, czy istnieją takie 
moŜliwości? Ze swojej strony apelowałbym, Ŝe jeŜeli istnieją takie moŜliwości to, 
Ŝeby umoŜliwić kupno na powiększenie działek. Wiemy wszyscy, Ŝe są takie tereny, 
które stają się niczyje. Są to tereny gminne, ale są one bezuŜyteczne, na nic innego nie 
moŜna tych terenów przeznaczyć, jeŜeli są to takie tereny to bardzo proszę o to, Ŝeby 
przychylić się do tego wniosku. 
- Poinformował o piśmie, które wpłynęło od Wspólnoty Mieszkaniowej budynku 
przy ul. Rejtana 4, dotyczy niestosownych zachowań uczniów Gimnazjum, którzy 
wychodzą sobie (tak jak stwierdzają mieszkańcy) na „dymka”. Pismo stanowi 
załącznik Nr 85 do protokołu i znajduje się w Biurze Rady. Prosiłbym Pana 
Burmistrza o przedstawienie odpowiedzi na to pismo, wówczas odpowiem tym 
Państwu. Ze swojej strony dodam, Ŝe mam tam garaŜ i rzeczywiście czasami widuję 
młodych ludzi, którzy udają się za murek, takŜe potwierdzam. 
- Poinformował o piśmie Pana Burmistrza, który zwraca się z prośbą o wytypowanie 
Radnych do składu Gminnej Komisji Stypendialnej. Pismo stanowi załącznik Nr 86 
do protokołu. Sprawami tymi zajmowała się juŜ Komisja Edukacji i wytypowała do 
tego składu Radną Joannę Dąbrowską (pismo stanowi załącznik Nr 87 do 
protokołu) oraz Komisja BudŜetu, która do tego składu wytypowała Radnego 
Miłosza Łuszczyka (pismo stanowi załącznik Nr 88 do protokołu). W projekcie 
uchwały jest jeszcze mowa o Wiceprzewodniczącym, w najbliŜszym czasie po 
konsultacjach Prezydium wytypuje swojego przedstawiciela do Komisji 
Stypendialnej. 
- Poinformował o piśmie Pana Burmistrza, który zwraca się z prośbą o wskazanie 
Radnych do składu Rady Oświatowej Gminy Pyrzyce. Pismo stanowi załącznik Nr 
89 do protokołu. Sprawami tymi zajmowała się juŜ Komisja Edukacji i wytypowała 
do tego składu Radnego Dariusza Jagiełło (pismo stanowi załącznik Nr 90 do 
protokołu) oraz Komisja BudŜetu, która do tego składu wytypowała Radnego 
Mirosława Budynka (pismo stanowi załącznik Nr 91 do protokołu). 
- Poinformował o informacji Pana Burmistrza, przygotowanej na prośbę Pana 
Radnego Dariusza Jagiełło, a dotyczy wykonania budŜetu w 2010 r. Publicznego 
Gimnazjum w Pyrzycach oraz w 2010 roku części oświatowej subwencji ogólnej dla 
Gminy Pyrzyce, ile ona wynosiła (pismo stanowi załącznik Nr 92 do protokołu i jest 
do wglądu w Biurze Rady). 
- Poinformował o piśmie Pana Burmistrza, który przesłał sprawozdanie z wysokości 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2010 
roku w szkołach prowadzonych przez Gminę Pyrzyce. Pismo stanowi załącznik Nr 
93 do protokołu i jest do wglądu w Biurze Rady. 
- Poinformował o piśmie Pana Burmistrza, które dotyczy niejasności związanych 
z wykupem garaŜy przy ul. Wojska Polskiego. Jest to informacja, która jest dosyć 
pozytywna, odbyło się spotkanie z mieszkańcami ul. Wojska Polskiego, zostały 
wypracowane jakieś wnioski i jest szansa na to, Ŝeby te osoby, które mieszkają przy 
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ul. Wojska Polskiego 7/1,2,4,5, będą mogły wykupić garaŜe na własność. Pismo 
stanowi załącznik Nr 94 do protokołu i jest do wglądu w Biurze Rady. 
- Poinformował o apelu przekazanym przez Pana Radnego Jerzego Wrońskiego, 
który jest jednocześnie Komendantem OSP, a dotyczy bardzo przykrej sytuacji, jaka 
spotkała straŜaka Pana Mirosława Jeremicza. Jest to Pan, który mieszka w Chojnie 
i w akcji ratunkowej stracił obie nogi, jest to osoba bardzo silna, walczy o normalne 
funkcjonowanie, nie wyobraŜą sobie Ŝycia za biurkiem i jest apel o to, aby go 
wspomóc w jego walce o normalność. Szanowni Państwo Radni otrzymali 
informacje, jest podany numer konta i apeluję o to, Ŝebyśmy w miarę posiadanych 
środków, w miarę moŜliwości wspomogli tego dzielnego człowieka, który stracił 
nogi ratując mienie, a być moŜe Ŝycie ludzkie. Pismo stanowi załącznik Nr 95 do 
protokołu. 
 
Radny Jerzy Wroński – Wiadomo nam wszystkim, Ŝe zbliŜają się ferie zimowe i boli 
mnie trochę sprawa, poniewaŜ wszystkie wioski i nasze miejscowości wiejskie mają 
świetlice, nie ma świetlicy w Młynach, jak równieŜ w GiŜynie. Panie Burmistrzu, 
wiadomo, Ŝe równieŜ ruszyły w tych świetlicach wiejskich zajęcia dla młodzieŜy, czy 
znajdzie się jakiś dobry aniołek, Ŝeby wziął równieŜ pod swoje skrzydełka dzieci 
z Młynów i GiŜyn? 
 
Radna Joanna Dąbrowska – Chciałam powiedzieć, Ŝe Młyny przytuliły się do 
Ryszewka i wspólnie razem prowadzą zajęcia świetlicowe i są zorganizowane teŜ 
ferie, takŜe poradziliśmy sobie sami. 
 
Radny Jerzy Wroński – Został jeszcze GiŜyn, bo fajnie byłoby gdyby był mróz to 
GiŜyn mógłby zaprosić na prawdziwe lodowisko. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Na terenie Gminy Pyrzyce są jednostki 
PDK, OSiR, PBP i przede wszystkim w ostatnim czasie wolontariusze ze 
Stowarzyszenia Fabryka Dobrego Czasu bardzo aktywni w ostatnim czasie. 
Przedstawię Państwu w niedługim czasie harmonogram zajęć w czasie ferii. Dołączy 
się równieŜ do tego Powiatowy Międzyszkolny Ośrodek Sportowy, stworzymy 
wspólny plan działania, który zostanie przedstawiony równieŜ wszystkim 
Sołectwem i równieŜ na terenie naszego miasta. 
 
Radny Damian BłaŜejewski – Chciałbym zabrać jeszcze głos odnośnie mojej 
interpelacji dotyczącej drzewa w Brzesku. Chciałbym złoŜyć wniosek, Ŝeby na etapie 
początkowym tych prac, czyli jeŜeli będziemy przystępować do podziału i będzie 
pracownik merytoryczny z wydziały Pani Ewy Jędraszak (teraz jako Kierownika) 
dokonywał oględzin tego, co mamy sprzedać i stwierdzi, Ŝe jest tam jakieś drzewo 
to, Ŝeby zwrócić się do wydziału merytorycznego Pani Dobiszewskiej, Ŝeby pojechał 
pracownik i określił, co to jest za drzewo, Ŝeby potem nie padło stwierdzenie, Ŝe 
„orzecha to się wytnie”. Orzecha moŜemy wyciąć, Platana naprawdę szkoda. Taki 
jest mój wniosek, Ŝeby na etapie początkowym, przed wszystkimi podziałami, przy 
pierwszej inwentaryzacji stwierdzamy coś, o czym nie mamy pojęcia, Ŝeby poprosić 
kogoś, kto to rozpozna.  
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Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Zwrócił się z pytanie, do Radnego 
Damiana BłaŜejewskiego, czy ma ten wniosek traktowa, jako wniosek do 
przegłosowania, czy jest to bardziej interpelacja? 
Myślę, Ŝe zdarzyło się chyba źle, być moŜe, jeŜeli nie nastąpiło takie rozpoznanie jest 
to jak sądzę, wypadek przy pracy. Myślę, Ŝe powinniśmy zaufać pracownikom 
Urzędu Miejskiego i Ŝe w przyszłości nie będą się trafiać tego typu sytuacje. Starajmy 
się chronić nasze drzewa, bo są one płucami ziemi, jak mówią ekolodzy i im więcej 
drzew ty lepiej. Czasami zdarza się tak, Ŝe musimy poświęcić jakieś drzewo w imię 
wyŜszych celów, ale starajmy się, Ŝeby to miarkować, Ŝeby to było ostatecznością, 
aby usuwać takie cenne wręcz pomniki przyrody. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – MoŜe to nie jest wolny wniosek, ale nie ma 
miejsca na złoŜenie takiego oświadczenia, więc czynię to teraz. 
Ostatnimi czasy na terenie Gminy Pyrzyce i nie tylko występują ogromne 
podtopienia, mimo Ŝe Gmina Pyrzyce nie została zakwalifikowana do terenów 
wybitnie zagroŜonych podtopieniami, czy nawet powodziami to jednak one 
występują. Korzystając z okazji na ręce Pana Komendanta Gminnego OSP – Pana 
Radnego Jerzego Wrońskiego, chciałbym złoŜyć serdeczne podziękowania wielu 
straŜakom, którzy uczestniczyli w bardzo duŜo akcjach i pomogli mieszkańcom 
naszej Gminy. Serdecznie dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Przyłączam się do podziękowań. 
 
Radny Jerzy Wroński – Panie Burmistrzu dziękuję za pamięć i za docenienie pracy 
ochotników. 
 
Wiceprzewodniczący RM – Wiesław Kruszewski – Mój wniosek dotyczy tych 
nieszczęsnych naszych dróg. Proszę dostarczyć wszystkim Radnym mapki 
z zaznaczeniem dróg gminnych, powiatowych, wojewódzkich i ewentualnie 
krajowych na terenie naszej Gminy. Motywuję to tym, Ŝe w wyniku ostatnich 
podziałów nastąpił taki rozgardiasz, mętlik i nie jesteśmy zorientowani, jak 
faktycznie następuje podział tych dróg. Słyszę, ze nawet na wsiach występują drogi 
powiatowe obok siebie, więc moglibyśmy w przyszłości takie mapki wykorzystać 
i mieć jakiś pogląd na te nasze drogi. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie wniosek 
Wiceprzewodniczącego RM Wiesława Kruszewskiego o dostarczenie wszystkim 
Radnym mapki z zaznaczeniem dróg gminnych, powiatowych, wojewódzkich 
i ewentualnie krajowych na terenie naszej Gminy. 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 11, przeciw - 1, wstrzymało się - 1; 
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
 
Piotr Ćwikliński – mieszkaniec Sołectwa Rzepnowo – Chciałbym za Państwa 
pośrednictwem podziękować Komendantowi OSP Panu Wrońskiemu za to, Ŝe 2 dni 
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od wczesnych godzin popołudniowych do godzin nocnych straŜacy z OSP 
wypompowywali wodę z pól, doprowadzając w ten sposób do ochrony drogi, która 
jest przez Rzepnowo, bowiem dochodziło juŜ do tego, Ŝe droga zaczynała juŜ na 
obrzeŜach pękać, jak i równieŜ doprowadzili swoim działaniem do tego, Ŝe moi 
sąsiedzi nie mają juŜ wody na swojej posesji. Jednocześnie chciałbym zaapelować 
i poprosić (jeŜeli jest to moŜliwe), Ŝeby Wysoka Rada odpowiednią swoją komisją 
(np. Komisją Rolnictwa) pochyliła się nad tym problemem, bowiem sytuacja 
powtarza się juŜ od drugiego roku. W Rzepnowie od pewnego czasu dzieje się coś 
takiego, Ŝe występują lokalne podtopienia. Z tego, co udało mi się ustalić 
u mieszkańców Rzepnowa, którzy mieszkają tam o wiele, wiele dłuŜej niŜ ja, taka 
sytuacja wcześniej nie miała miejsca. Dowiadywałem się, Ŝe w zasobach 
geodezyjnych Geodety Powiatowego, prawdopodobnie istnieją mapy mówiące 
o tym, Ŝe kiedyś istniały tam rowy melioracyjne. Bardzo proszę Wysoką Radę 
o zajęcie się tym tematem, bowiem sytuacja w przyszłym roku moŜe się powtórzyć 
i moŜe być zagroŜone Ŝycie i bezpieczeństwo mieszkańców. Jeszcze raz dziękuję OSP 
za interwencję. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Przyjmuję ten głos, natomiast chciałbym 
zauwaŜyć, Ŝe bardzo trudno Radnym byłoby zająć się tym zagadnieniem w taki 
sposób, Ŝeby załatwić sprawę. W związku z powyŜszym musi zwrócić się do 
Burmistrza, który ma odpowiednie wydziały, odpowiednich pracowników i pewnie 
ten temat zna. Z tego, co wiemy i słyszymy te podtopy lokalne występują nie tylko 
w Rzepnowie, są one powszechnym zjawiskiem, a wynikają one chyba 
z długoletnich zaniedbań w sprawach konserwacji rowów, melioracji. Nie jestem 
fachowcem w tej dziedzinie, ale z tego, co słyszę fachowcy mówią, Ŝe dzieje się to 
z tego powodu, przez ileś lat było dosyć sucho i nie było tego problemu, teraz mamy 
kilka lat z rzędu lata mokre, jest duŜo opadów i te problemy się nasilają, ale myślę, Ŝe 
trzeba próbować znaleźć jakiś sposób na rozwiązanie tego problemu. 
 
Przewodniczący K. Rewizyjnej – Miłosz Łuszczyk – Byłem uczestnikiem 
posiedzenia Zarządu reagowania Kryzysowego, które zorganizował Pan Burmistrz  
cieszy mnie to, Ŝe Pan Burmistrz tak merytorycznie i konkretnie podszedł do 
sprawy, Ŝeby załatwić ten temat. Jest to sprawa, która będzie na pewno (wierzę w to) 
w zainteresowaniu Pana Burmistrza i w zainteresowaniu wszystkich Radnych. Chcę 
teŜ zapewnić ze swojej strony, Ŝe wspólnie z Komendantem Rabiegą teŜ juŜ 
poczyniliśmy pewne starania, teŜ przy pomocy kolegi Radnego, w zakresie 
zinwentaryzowania tych problemów, zaangaŜowany teŜ jest kolega Radny Damian 
BłaŜejewski jako pracownik Powiatu. Temat jest trudny, ale to, co mówił Pan 
Burmistrz na spotkaniu, naleŜy teŜ przymusić osoby, które są za to odpowiedzialne, 
do przywrócenia do stanu poprzedniego tego, co zniszczyli, zaniedbali bądź 
dopuścili do dewastacji. 
 
Radny Jerzy Wroński – Nie tylko moja to zasługa, ale to co było tu wymieniane, ale 
na pewno chłopaków ochotników i muszę powiedzieć to głośno, nie sam 
podejmowałem takie decyzje, ale równieŜ z polecenia Pana Burmistrza. Myślę, Ŝe to 
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są trafne polecenia Pana Burmistrza, tak jak słychać i w imieniu jednostek OSP jak 
i swoim bardzo serdecznie dziękuję i równieŜ w imieniu naszych mieszkańców. 
 
Zbigniew Zahorski – mieszkaniec Nowielina – Jestem mieszkańcem wsi Nowielin, 
prowadzę działalność gospodarczą, główna produkcja tj. produkcja alkoholu. 
Współpraca z rolnikami, liczę na ich wsparcie, Ŝe te zboŜa, które im nie zostaną 
zagospodarowane w odpowiedni sposób z tytułu zalania czy warunków 
atmosferycznych, które powodują to, Ŝe uzyskają niŜsze klasy, jestem na dzień 
dzisiejszy juŜ poinformowany, Ŝe ceny spirytusu teŜ nam spowodowały to, Ŝe 
płacimy dosyć wysoko i w przyszłości na pewno nie poddamy się stronie 
niemieckiej, gdzie wypływało nasze zboŜe, co prawda tych korzeni zostało coraz 
mniej, ale liczymy, Ŝe my Polacy jakoś się dogadamy i skierujemy te swoje produkty 
na nasze gorzelnie, których jest bardzo mało, ale ratujmy to, co jest, bo to jest istotne. 
Chciałbym teŜ dodać, Ŝe jak najbardziej współczuję obecnemu Panu Burmistrzowi, 
Zastępcy, bo mają bardzo wysoko postawione zadanie, bo niestety budŜet, jaki jest 
taki jest, nie ma co juŜ odnosić się do poprzednika, to juŜ jest historia, zaszczytne cele 
jak najbardziej. Moim głównym spostrzeŜeniem naszej gminie jest to, Ŝe chciałem 
zwrócić uwagę na tych najbiedniejszych, znowu słyszymy, Ŝe powoli idzie zima, 
a coraz więcej słyszy się, Ŝe ludzie nie mają opału. Ludzie mają niskie profity z tytułu 
wykonywania swojej pracy, mamy duŜo bezrobotnych, moŜe Ŝeby opieka społeczna 
bardziej zainteresowała się tymi ludźmi, a szczególnie tymi bezrobotnymi, bo 
obserwuje się, Ŝe niektórzy podjeŜdŜają po zasiłki udzielone dla danych osób, a jak 
ktoś podjeŜdŜa samochodem to uwaŜam, Ŝe trzeba byłoby trochę zwrócić uwagę, co 
to za osoba, dlaczego bierze te zasiłki. MoŜe się mylę, ale Ŝycie jest Ŝyciem. 
Kolejna sprawa – zauwaŜyłem dzisiaj, Ŝe jest wycinka drzew na cmentarzu, moŜe teŜ 
ten kto to wykonuje zwróciłby się do pomocy społecznej, Ŝe zostały tam jakieś 
gałęzie i temu podobne, są to ludzie bezrobotni i mogą to wykorzystać w jaki sposób. 
Apeluję teŜ o to, do tych, którzy moŜemy coś pomóc, pamiętajmy jesteśmy tylko 
ludźmi, moŜemy teŜ im uŜyczyć jakieś stare odpady, jakieś drzewo, Ŝeby ten kryzys, 
który nas dopadł w całej Polsce, Ŝeby zauwaŜyć tych wszystkich ludzi.  
Chciałem dodać nowemu Panu Burmistrzowi i nowemu Zastępcy, którego bardzo 
wysoko cenię, równieŜ Pana Radnego Wrońskiego, który jest bardzo aktywnym 
Radnym, a juŜ odczułem to na spotkaniu w Nowielinie, obserwowałem go dłuŜszy 
czas, chwała takim ludziom, Ŝe są tu na ziemi pyrzyckiej i na pewno wspólny ich 
udział, i pomoc dla Pana Burmistrza i jego Zastępcy, na pewno przyniosą owoce, 
które polepszą dobrobyt naszej gminy. Musimy liczyć, Ŝe będzie lepiej. 
 
Antoni Zienkiewicz – mieszkaniec Pyrzyc – Mam 3 pytania do pana Burmistrza: 

1) Zwracam się ze sprawą mieszkańców ul. Bogusława 4. Mieszkamy 
w budynku, w którym został przeprowadzony kapitalny remont, który 
skończył się w 1998 r. Od 1998 r. trwa bolączka mieszkańców. W 2005 r. 
złoŜyliśmy stosowne pisma i do dnia dzisiejszego praktycznie walczymy  
o przeprowadzenie poremontowych poprawek. Mamy konkretne pytanie, 
kiedy zostanie dla nas przekazana informacja dotycząca mykologii budynku, 
gdzie rzekomo ekspert juŜ był i był przeprowadzony? 
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2) W 2009 r. (mam to na piśmie) dostaliśmy zapewnienie, Ŝe w 2010 r. zostaną 
zabezpieczone środki finansowe na przeprowadzenie mykologii, docelowo 
remontu, praktycznie jeszcze raz odwilgocenia budynku. 

3) W 2008 r. na ręce byłego Pana Przewodniczącego Andrzeja Gumowskiego 
złoŜyliśmy skargę, jako wszyscy mieszkańcy, na działalność Pyrzyckiego 
Przedsiębiorstwa Mieszkaniowego. Skarga wpłynęła do Rady Nadzorczej i do 
dnia dzisiejszego nie mamy Ŝadnej odpowiedzi na ten temat. 

 
Zbigniew Zahorski – mieszkaniec Nowielina – Mam jeszcze apel bezpośredni do 
pana Przewodniczącego, Ŝeby zwrócić się do Starostwa, bo mają bezpośredni nadzór 
nad Policją, miałem styczność z tą Policja i niestety jest tragicznie, jeŜeli brakuje im 
papieru, długopisów, Ŝeby moŜe znaleźli jakieś fundusze i przekazali dla pyrzyckiej 
Policji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – w budŜetach poprzednich lat Rada 
Miejska zawsze przekazywała jakieś środki rzecz Policji i pewnie, jeŜeli będzie taka 
moŜliwość Burmistrz na pewno wystąpi z wnioskiem do Radnych, którzy na pewno 
się zgodzą. Ze środków naszego budŜetu zostały zakupione skutery i inne rzeczy, 
takŜe na pewno nie zapominamy o wspomaganiu Policji. 
 
Do punktu 10 porządku 
 Zamknięcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Zamknął obrady IV sesji Rady Miejskiej 
w Pyrzycach zapraszając wszystkich na następne obrady zgodne z planem pracy. 
 
Protokołowała: 
Anna Piotrowska 
 
         Przewodniczący Rady 
 
              Mariusz Majak 
 


